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Staněk Peter
awashop.cz/stanek-peter-c2706

Prof. ing. Peter Staněk, CSc. (prosinec 1948, Brno) je slovenský

ekonom, světově uznávaný prognostik, vizionář, spisovatel a

prognostik pracující v Slovenskej akadémii vied. Zabývá se studiem

cca 20 různých oborů (např. neurologie, doprava, ekonomika,

geopolitika, vojenská technika, zbraňové systémy, zdravotnictví,

stavebnictví, voda, klimatické změny, historie civilizací, robotika a

umělá inteligence, paměť krajiny atd.), pro svoji práci nepoužívá

počítač (je prý příliš plochý), zdrojem informací jsou pro něj lety

ověřené kanály informací, které si křížově ověřuje, snaží se zachytit

nosné myšlenky, které zjednoduší a vše zasazuje do tzv.

"architektury souvislostí". Spolupracuje s profesorem Maříkem,

egyptologem prof. Bártou, prof. Součkem a dalšími vědci.

Spoluzaložil v září 2019 nezávislý institut EQUILIBRIUM

(sdružení 7 profesorů, prof. Bárta, prof. Zelený, prof.

Mařík, prof. Staněk, prof. Pačes, prof. Souček a prof.

Beneš).

Ing. Peter Staněk, CSc, přednášky a semináře

Již 30 let jsem poradcem různých vlád, premiérů v

Evropě i ve světě, vlády se mění já zůstávám....říká prof.

Staněk

Video, přednáška Brno 2.5.2019, Geopolitika

Univerzita života, cyklus lekcí na téma Architektura

souvislostí a jak ji používat s prof. Staňkem

nová kniha únor 2020 Zamyšlení a cesta z pohledu vědce a

laika

https://www.awashop.cz/stanek-peter-c2706/
https://www.awashop.cz/architektura-souvislosti-c2727/
https://www.awashop.cz/barta-miroslav-c2704/
https://www.awashop.cz/equilibrium-c2901/
https://www.awashop.cz/barta-miroslav-c2704/
https://www.awashop.cz/zeleny-milan-c2892/
https://www.awashop.cz/marik-vladimir-c2749/
https://www.awashop.cz/peter-stanek-prednasky-c2707/
https://www.youtube.com/watch?v=0KalU4CFRC8&t=3560s
https://voda235.webnode.cz/univerzita-zivota-de-luce/
https://www.awashop.cz/zamysleni-a-cesta-z-pohledu-vedce-a-laika-p17352/
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Prof. Peter Staněk, některé myšlenky, trendy a teze:

3.11.2022 Prof. Peter STANEK v Novom Meste nad Váhom - 2 časť

Je potřeba změnit pozici učitele (jeho role je nedoceněná i

finančně), protože to je člověk, který připravuje naši budoucnost.

Ale i věda podlehla tlaku "požadovaných pravd" a říká ty

požadované pravdy (od globálního oteplování až po

transgenderovou rovnost atd.).
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My starší víme, že máme práva a povinnosti, ale mladým

tlučeme do hlavy, že mají jen práva. My přesvědčujeme mladé,

že všichni budou výjimeční, budou miliardáři a budou mít skvělý

život. Ale přijde realita života a 99 % žije obyčejný průměrný

život při kterém jsou tak zbavení schopností zvládnout

problémy, že přijde první náraz a sesypou se. Vždy byla skupina

lidí, kteří přemýšleli jinak a vedli k tomu i své děti. Jich největší

problém je v davovém tlaku ve škole a to může zastavit učitel.

3.11.2022 Prof. Peter STANEK v Novom Meste nad Váhom - 1 časť
(19.10.2022, vývoj Evropy)

Na začátku EU byla Maastrichtská smlouva (na základě

jednoznačného souhlasu rozhodujeme společně), ale dnes je

snaha zrušit právo veta a hlasovat kvalifikovanou většinou. Velcí

si prosadí to, co potřebují a ti malí budou ještě menší. 

EU v supertajném hlasování rozhodla, že se už nikdy nebudou

opravovat plynovody Nord stream I a II.

NATO po zrušení Varšavské smlouvy mělo také zaniknout,

nestalo a na základě Budapešťské smlouvy se nemělo rozšiřovat

na východ. Potom přišel 1997 a do NATo vstupovali další země z

Evropy a znamenalo to posun hranic NATO východ. Díky použití

hypersonických zbraní se výrazně zkracuje doba doletu, proto je

snaha Ruska, zachovat si tzv. nárazníkové mezipásmo pásmo

(neutrální Ukrajina).

Černá kniha CIA (popisuje 18 vržení zákoně zvolených vlád),

vrhnutí Mosadeka v Iránu v 1954 stálo 43 milionu USD, Majdan

na Ukrajině stál již 4,3 miliardy USD.

Dnes se oficiálně přiznává, že 50% příslušníků ukrajinské

armády jsou příslušníci zemí NATO a jsou sem dodávané

zbraňové systémy NATO včetně tzv. poradců na jejich obsluhu

(podobnost s Vietnamem).

Rusko jedná s EU a NATO 8 roků, aby se nerozšiřovala struktura

NATO a aby Ukrajina zůstala neutrálním státem.

https://voda235.cms.webnode.cz/evropska-unie/
https://voda235.cms.webnode.cz/nato/
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Co znamená krize a konflikt na Ukrajině? Je to polygon pro

testování nových zbraňových systémů? Základ nového

geopolitického uspořádání? Poslední snaha anglosaského

modelu zachovat si vládnoucí roli na planetě? Nebo je to základ

nové společnosti, která bude radikálně vypadat jinak, než ta

současná. Je ro souboj USA a Ruska, nebo souboj

klíčových civilizačních modelů, které ovlivňují život na planetě?

To co dnes představuje anglosaský model je na konci, nemůžeme

ho udržet ani z hlediska zdrojů, není kde kořistit, ani z hlediska

ovládání, vojenské situace atd.

Kdyby západní státy přestali dodávat zbraně, informace atd.

konflikt skončí během 2-3 týdnů.  Informace

ze Starlinku umožňovali Ukrajinským silám koordinovat některé

vojenské akce. Družice Elona Muska budou depacifikované. Proč

neprotestuje? Musk čelí žalobě za 284 miliard USD (Neuralink),

proto opět spustil Starlink na Ukrajině.

Ukrajina se bude dělit (část zaberou Poláci a Maďaři).

Turecko a Řecko, dva členové NATO, jsou na hraně vojenského

konfliktu. Důvodem jsou ložiska plynu u Kypru.

Pokud se rozšíří BRICS o dalších 10 zemí, potom toto bude

největším ekonomickým kolosem na světě.

Proces deindustrializace Německa běží

naplno. Celá elektromobilita se má přesunout ze západního do

východního Německa.

Zelený úděl do roku 2030 a 2050 znamená pro Evropu obrovské

zadlužení.

Kritické roky pro dluhovou službu budou 2023, 2027 a 2028.

Zvyšuje za na 20 - 40 % spoluúčast na projekty poskytované EU

(dříve 15 %).

https://voda235.cms.webnode.cz/l/konflikt-rusko-x-ukrajina/
https://voda235.cms.webnode.cz/civilizacni-modely/
https://voda235.cms.webnode.cz/starlink/
https://voda235.cms.webnode.cz/elon-musk/
https://voda235.cms.webnode.cz/brics/
https://voda235.cms.webnode.cz/elektromobilita/
https://voda235.cms.webnode.cz/evropsky-zeleny-udel/
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Rozdělení společnosti (poštvání jedné části národy proti

druhé) je nástroj na ovládání společnosti. "Rozděl a panuj".

Vnitřní agresivita je cíleně pěstovaná, to není náhoda. můžete

potom navodit situaci, kdy potom odlidštíte nepřítele (na

kterého neplatí lidská práva a nic). A když to uděláte, tak když

takového člověka zlikvidujete, tak to není nehumánní čin, je to

pouze odstranění nepříjemné překážky, která je na mojí cestě. A

to je nejlepší cesta k občanské válce, jakou jste viděli v Jugoslávii

(soused zabíjí souseda a to je to nejhorší).

EU podporuje elektromobilitu, to je plán A, plán B jsou

autonomní vozidla (která nemusíte vlastnit). Nyní se v EU vyrábí

20 milionů aut, 17 se prodá v EU a 3 miliony se exportují. Na

pokrytí dopravy sdílenými vozidly vám stačí pouze 3 miliony

vozidel ročně. Důsledkem je propouštění lidí. A pokud VW

odejde ze Slovenska, co bude náhradou?

Měli bychom se sjednotit na společném cíli (odevzdat dětem

krajinu ve které se dá žít), musíme mezi sebou obnovit důvěru,

musíme začít mluvit pravdu o světě a o nás samých a

angažovanost každého z nás. K tomu potřebujete informace,

umět je zařadit do architektury souvislostí a odvahu.

Probíhá teraformace povrchu planety (sucho, povodně, extrémní

teploty, hurikány, tání ledovců atd.), díky tomu dojde k

zásadním změnám podmínek pro život na planetě, kolik máme

času? Tento proces bude probíhat v budoucích 5 -10 letech a my

jsme vnitřně nejednotní a hádáme se. Faktor času a sjednocení je

pro nás z tohoto pohledu klíčový. Nevyřeší to za nás Brusel, ale

musíme to vyřešit my.

Legislativa EU (již zakázala používání fosilních paliv) připravuje

zákaz topení dřevem.

Kontrolovaná společnost (banky uchovávají informace o vás) a v

EU se bude zavádět sociální kredit jako v Číně. A štítem proti

těmto procesům je důvěra, spolupráce a komunikace. Slované

mají jednu slabinu, vždy se nechali poštvat proti sobě.

https://voda235.cms.webnode.cz/kontrolovana-spolecnost/
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22.10.2022 Podle pana prof. Staňka žijeme v zásadním kvalitativním skoku
lidské civilizace.

V období, které probíhá jednou za tisíce let. "Bude muset být

nová společnost. Ten přechod bude stát oběti. A ne malé." říká

prof. Staněk ve třetím a závěrečném dílu našeho rozhovoru.

 K tomu upozorňuje, že rolí rozumných lidí je počet zbytečných

obětí minimalizovat. Jak toho dosáhnout a co pro to může každý

z nás udělat? Proč je v současnosti důležité, aby se lidé zapojili

do procesu informování? "Informacemi děláte změnu. A právě ta

změna se promítá do změny jednání lidí, jejich vědomí, jejich

přístupu, jejich priorit a všeho ostatního," tvrdí pan prof. Staněk

a dodává: "Jestliže změním sebe, tak začnu měnit ostatní."

https://www.youtube.com/watch?v=fo4TmI8juzg

30.9.2022 Prof. Peter Stanek s Dr. Josefem Skálou - 30.9.2022 -
Geopolitická architektura planety

Největší hrozbou je vystupňování konfliktu na Ukrajině, které

může vézt až k použití nukleárních zbraní lokálního, nebo

globálního vlivu.

Katalizační proces, kterým procházíme by měl vést k novému

pochopení sebe sama, společnosti i přírody a to je pozitivní. 

Valí se vlna protestů v celé Evropě, je to důsledkem prozření

stále většího množství lidí. Manifestace na Václaváku je důkazem

pochopení toho, čeho jsme svědky a co lidé nechtějí a to může

vyústit do takové revoluční vlny jako v roce 1848. Narůstá

nervozita u elit, postihují každého, kdo má jiný názor. Nechápou,

proč ti lidé protestují.
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Šanghajská organizace pro spolupráci, SCO v Samarkandu bylo

ukázkou toho, že si většina států a lidí začíná uvědomovat, že

přístup, který zvolila euroatlantická civilizace, která je založená

na kořistnictví, ovládání, moci, dobývání, potírání jiného názoru

končí. Příštím konceptem budoucnosti může být např.

rovnoprávná spolupráce zabezpečující v rámci

seskupení BIRCS (vytváří společnou měnu krytou zlatem) s tím,

že dalších 10 významných zemí chce urychleně vstoupit do této

skupiny. Jestliže budou státy obchodovat, komunikovat na

rovnoprávné úrovni, tak se otevírají obrovské možnosti

spolupráce. Pak si položíte otázku, jestli to co prosazují a vnucují

anglosaské struktury (LGBT, gender atd.) je to co má zabezpečit

budoucnost lidstva. To co probíhá je souboj civilizačních

modelů a odlišné civilizační modely nejsou náhodné, jsou

součástí diverzity, historický vývoj vedl k formování 5

civilizačních modelů a když někdo chce všechny usměrnit do

jedné skupiny (civilizačního modelu) je to nepochopení vývoje.

Tato mocenská struktura je používána na mocenské ovládání

(demokracie = podřízení a jestli odmítám vaši nadvládu, tak je to

označeno za nedemokratické a jste agresor). To vše vytváří

nesmírně složitou architekturu současnosti. Geopolitická,

ekonomická, finanční a mocenská architektura se mění.

USA žijí min. posledních 30 roků na dluh, emitují dluhopisy a

žijí na úkor jiných států.

V průběhu několika roků mohou nadnárodní korporace

ovládnout celou planetu podle studií. Finanční sektor vzrostl za

posledních 15 roků 4x a reálná ekonomika pouze 1x. 

https://voda235.cms.webnode.cz/sanghajska-organizace-pro-spolupraci/
https://voda235.cms.webnode.cz/brics/
https://voda235.cms.webnode.cz/zlato/
https://voda235.cms.webnode.cz/civilizacni-modely/
https://voda235.cms.webnode.cz/diverzita/
https://voda235.cms.webnode.cz/digitalni-virtualni-staty-dvs/
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Ve světě se přestalo mluvit od dvou fenoménech: 1. příjmová

polarizace společnosti (koncentrace majetku, chudnutí většinové

populace), 2. fenomén zadlužení ekonomických

subjektů (obyvatel, podniků, bank, států atd.) a po covidu

zadluženost dále rostla. Např. v Británii je zadluženost

obyvatel na úrovni 160% HDP, ve Španělsku 130% a Německu

90%, tak v této situaci jakýkoliv růst cen bude znamenat

katastrofální události. Nyní se všechny problémy (finanční,

ekonomická, hospodářská, energetická, klimatická krize) slévají

dohromady do jedné kompaktní skrumáže, ale elity (měli by být

na špici a řešit komplexně problémy) se pouze baví o

drobnostech a detailech celé skrumáže, nechápou propojenost

celku. Když se kumuluje tolik problému do skrumáže, tak lidstvo

sahá ke globálnímu konfliktu, protože nechceme řešit globální

problémy společnosti.

Většina evropských podniků díky drahým energiím klekne a pak

je budou moci Američané levně skoupit a zisk z produkce těchto

podniků půjde do USA.

Jak je řízena mocenská struktura v USA? Je řízena finančním

sektorem, vojenskoprůmyslovým sektorem, nebo komunikačním

sektorem?

Za paravánem covidu a dalších událostí probíhá ohromná vlna

koncentrace (majetku a moci), dochází k obrovské změně

geopolitického pohledu na využití technologií Just in Time, dnes

vzhledem na dopravní problémy a logistiku, covid, blackouty už

to nemůžete dělat. Dochází k zásadní změně chápání průmyslové

výroby atd.

Probléme energetiky je plýtvání energie na výrobky, které nikdo

nepotřebuje, nikoliv obnovitelné zdroje. Největším problémem

energetické soustavy jsou úložiště elektrické energie.

https://voda235.cms.webnode.cz/l/koncentrace-bohatstvi/


9/69

Dvě významné události: Mezivolby v USA (pravděpodobně díky

mocenským tlakům vyhrají republikáni, budou ovládat senát i

kongres a demokraté nebudou moci tak prosazovat svoje

zájmy) a sjezd komunistické strany Číny (eliminace majetkových

hrotů v Čínské společnosti v průběhu 10 roků, miliardáři

čínského původu se dobrovolně vzdávají svého majetku a čínské

vedení řeší problémy polarizace ve společnosti), Čína řeší, jak

uvolnit, podpořit domácí spotřebu (protože exportní strategie je

neudržitelná díky polarizaci příjmů a stále větší část má

problémy se zaplacením), protože čínská střední třída (200

milionů je vnitřní zdroj spotřeby) je největší střední třídou na

planetě. Čína má ale problém s 480 miliony, které nastupují do

důchodového věku a děti se o ně nechtějí starat díky politice

jednoho dítěte (tzv. sněhové vločky). Čína nemůže jít cestou tržní

ekonomiky. Existuje třetí klíčová událost a tím je obrovské

soupeření o severní ledový oceán (největší nedotčené zásoby

surovin na planetě atd.) - Arktida, tající kontinent". Těžiště

konfrontace se přesouvá do oblastí Arktického moře a Tichého

oceánu. Tichý oceán je zatažen do globálního soupeření a USA

tam přesouvají svůj zájem. V Evropě by jejich zájmy měla

hájit Británie, jako součást anglosaského bloku a současně lídr

války proti Rusku.  

Pro velkou část Američanů jsou 30% ztráty v důsledku jaderného

konfliktu přijatelné. Současně se v Evropě vytváří přesvědčení,

že ruská armáda je slabá, zkorumpovaná atd. a je tak defakto

poražená. Ale je to je součást psychologické hry, protože někdo

tuší, že volby v USA dopadnou špatně a vytváří si zázemí proto,

aby si lidé mysleli, že je možno zahájit válku s Ruskem (blížíme

se k hraně zahájení jaderného konfliktu).

Na Ukrajině jsou možné 2 scénáře:  1. útok na 4 nově zařazené

oblasti bude útokem na Rusko a jeho integritu a to může

způsobit výraznou vojenskou odpověď a to nemusí být

zastavitelný proces.

https://voda235.cms.webnode.cz/polarizace-ve-spolecnosti/
https://voda235.cms.webnode.cz/arktida/
https://voda235.cms.webnode.cz/velka-britanie/
https://voda235.cms.webnode.cz/l/konflikt-rusko-x-ukrajina/
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Další scénář: možná dojde k narušení datových kabelů, které

jsou na dně světových oceánů (délka cca 1,3 milionu km) a

Čínská a Ruská armáda má zařízení, která dokáží oslepit satelity,

tak jistě tušíte co to znamená (bez spojení není velení). Je tu

ještě jeden velmi nebezpečný scénář: někdo již spekuloval o

špinavé jaderné bombě, která by měla být svržena na Ruská

města, potom se to rychle zahladilo. Nyní ale Zelenskyj prohlásil,

že Ukrajina by měla být i jadernou zemí s jadernými zbraněmi.

Současně bylo oznámeno, že pokud bude Rusko útočit jadernými

zbraněmi na Ukrajině, bude stejná odpověď ze strany

USA. Může to někdo zneužít jako v Gliwicích v roce 1939. Rusko

má strategii, kdy může podniknout preventivní úder na nepřítele

podobně jako Izraelská strategie proti Hamásu.

Chtěl bych připomenout, že před 20 000 roky proběhla na

planetě termojaderná válka, chceme opakovat staré chyby

minulosti, nepoučili jsme se?

Evropská unie plánuje zakázat topení dřevem.

Pokud Ukrajina vstoupí do NATO, tak to znamená poslední

hřebík pro lidstvo, protože konflikt mezi Ruskem a NATO bude

neodvratitelný.

Někdo může odpálit jadernou bombu nad Ukrajinským územím

a pak bude označeno za agresora Rusko, které zahájilo třetí

světovou válku. To je jeden z možných scénářů.

Pnutí v USA není jen souboj Bidena (zachování anglosaského

modelu, který vládne světu) a Trumpa (transformace tohoto

modelu), je to souboj dvou základních koncepcí v politice USA.

Aby došlo ke společenské změně potřebuje 25% zapálených lidí

pro společenskou změnu

(musí vzájemně spolupracovat). Denisované a Neandrtálci vymřeli,

protože podle studií nedokázali spolu vzájemně spolupracovat.

Zatím jsme možná na úrovni 15% (lidí kteří dokáží vzájemně

spolupracovat). Otázkou je, zda destrukce společnosti kolem nás

nebude rychlejší, než dosáhneme 25%, já jsem optimista, věřím

že dosáhneme dříve potřebných 25%.

https://voda235.cms.webnode.cz/nato/
https://voda235.cms.webnode.cz/treti-svetova-valka/
https://voda235.cms.webnode.cz/denisovane/
https://voda235.cms.webnode.cz/neandrtalci/
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Globální oteplování je reálný jev a vede se spor o příčiny. Podíl

člověka na oteplování je pouze 3 -5% podle nejnovějších studií.

Je to otázka reálného pohledu a komplexního zhodnocení, pro

některé skupiny je globální oteplování pouze obchod. EU plánuje

proinvestovat do roku 2030 161 bilionů EUR.

DARPA se v poslední době nejvíce zaměřuje na oblast ovládání

vědomí, změněné vědomí a pokoušejí se to řešit pomocí

klasických technologií, které pomocí encelografu sledují vaše

neurální centra, myšlení, atd. Skutečná architektura vědomí je

nemateriální, je kvantová a funguje úplně jiným

architektonickým systémem. Dostáváme se do doby, kdy budou

stále větší snahy ovlivnit vaše myšlení, jednán a řešení

problémů, které budou před vámi. Vojenské projekty jsou

zaměřené na ovládání mas.

Rozdělení Československa bylo také děláno v duchu, že lze státy

rozdělit i pokojnou cestou na rozdíl od Jugoslávie. Rozdělení

bylo také proto, abychom si uvědomili potřebu vzájemné

spolupráce, komunikace a opětovného sjednocen (rozešli jsme se

proto, abychom se opět znovu sešli). EU nemá nic společného s

Lisabonskou smlouvou, je to jen pokus o vytvoření superstátu a

v něm se mají rozplynout všechny národy. To je zásadní omyl,

síla Evropy spočívala v různorodosti etnik, které tu žili.

Ochota k dialogu (polemika názorů, hledání argumentů

atd.) zmizela, dialog byl základem vývoje. Buď máte ten můj

názor (připomíná mě to: fanatický inkviziční názor a pokud ho

nemáte, skončíte na hranici jako kacíř a musíte být očištěn

plamenem, aby vaše duše odešla do nebe), nebo máte nesprávný

názor a jste můj nepřítel, hrozba a nebudu poslouchat vaše

argumenty. 

Nová Italská vláda je velice zvláštní, nepřipadá že lidé byli

oklamáni (deklarovala, že Itálie bude na prvním místě, to je

políček Bruselu), protože Meloni prohlašuje, že bude tvrdě

podporovat Ukrajinu, koncepci super státu atd. Hrozí, že mohou

být opět vypsány nové volby, protože nesloží vládu.

https://voda235.cms.webnode.cz/globalni-oteplovani/
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Vybudování energovodů ze střední Asie přes Afghánistán,

Pákistán a další země do Indie, kde je nedostatek energetických

zdrojů, bude znamenat ekonomický rozvoj Asie, která se stane

obrovským ekonomickým komplexem (bude součástí

zemí BRICS) podstatně větším (nebude používat jako klíčovou

měnu USD a EURo), než Anglosaský blok a EU. A tento proces

bude probíhat v rychlém sledu ekonomicky, vojensky i

populačně.

Model zisku za každou cenu se táhne civilizací stovky roků, nejen

za kapitalismu. Peníze, zisk a moc (pozn. ale také myšlení lidí)

vytváří triádu, která vládne světu. Je otázkou, jestli tento

model má být nadále paradigmatem společnosti a nebo aby

základem nové společnosti bylo to, co je základem rostlinného

světa, spolupráce, komunikace a empatie. A to mají být základy

a paradigmata nové společnosti.

K růstu cen nemovitostí vede to, že 70% bytů nekupují lidé s

hypotékami.

https://www.youtube.com/watch?v=sntX1MRPOdo

25.1.2022 Prof. Peter Staněk s Dr. Skálou - 11 sekund před

katastrofou?!

Rusko nechystá vpád na Ukrajinu (Rusy by museli živit 40 milionů

Ukrajinců), je uzavřená oboustranná dohoda o obranné spolupráci

mezi Čínou a Ruskem, připojit se má Pákistán a Indie.

Další vývoj určí zpráva o stavu Ruska za rok 2021 a setkání obou

státníků na olympijských hrách.

Kuba, Nikaragua a Venezuela - budování základen. Vyvíjí se

spolupráce i na Africkém kontinentu, mají zájem o podobný

způsob zásahu, jaký byl uplatněn v Kazachstánu, Sýrii.

Knihy: Šokující pravda o vodě, Příroda na stopě, Jak stromy cítí

klimatické změny (Peter Wohlleben), Příroda a paměť.

https://voda235.cms.webnode.cz/afghanistan/
https://voda235.cms.webnode.cz/brics/
https://voda235.cms.webnode.cz/kapitalismus-21-stoleti/
https://voda235.cms.webnode.cz/zmena-paradigmatu/
https://voda235.cms.webnode.cz/l/konflikt-rusko-x-ukrajina/
https://voda235.cms.webnode.cz/venezuela/
https://voda235.cms.webnode.cz/kazachstan/
https://voda235.cms.webnode.cz/peter-wohlleben/
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USA by zrušily základny ve východní Evropě, pokud by Rusko

zrušilo spolupráci s Čínou. Největší problém USA je

nejednotnost jejich představitelů. Klíčové bude, zda USA

zavedou sankce, potom Rusko bude dělat zásadní kroky. Rusko

bez Evropy nepřežije (plyn atd.), ale Rusko ano. Zákazem

SWIFTu (odříznutí Ruska od globálního bankovního platebního

systému Swift ) Rusko neomezí, již mají náhradní platební

systém. 

Magmatický vějíř ohřívá ledovce zespodu planety, tání ledovců

není důsledkem globální oteplování.

BRICS, založil finanční fond (1 bilion USD), které bude využit

pro suroviny a energie v Asii a Africe. Vzniká nové geopolitické

rozdělení na planetě: Anglosaský komplex (Británie, USA,

Kanada, Austrálie atd.) x BRICS x seskupení Afrických zemí atd.

To způsobuje nervozitu USA. Tento proces by měl odstavit USA

již v roce 2023 a odsunout je hospodářsky na vedlejší kolej.

Vulkány - Flegrejská pole a Laacher see. Zvyšuje se sejsmicita

území v Německu, ale i jinde ve světě. Na planetě je

12 supervulkánů. Dochází k aktivizaci ohňového kruhu. Dochází

k mizení vody v jezerech na různých místech planety. Může za

tím být Ringwoodit. Pravidelně po nasávání vody do ringwooditu

dochází k erupcím a tsunami. Funguje to cyklicky a nacházíme se

na konci nasávacího cyklu.

Krym je oblast s vysokými spirituálními toky, civilizace Skýtů,

hlavním probléme zde byla voda. 

EMU z 86 % financují farmaceutické firmy, pouze 14 % jsou z

EU.

Nemoc X, problém biologických zbraní nezmizel. Tající

permafrost uvolňuje staré viry, nikdo neví jaké viry se objeví.

Slovensko 2030, mám závažné obavy, jak bude vypadat území

ohraničené touto hranicí. 

V současnosti je v USA 40 -42 milionů bezdomovců (cca 15%

populace).

https://voda235.cms.webnode.cz/ledovce/
https://voda235.cms.webnode.cz/brics/
https://voda235.cms.webnode.cz/vulkany/
https://voda235.cms.webnode.cz/supervulkany/
https://voda235.cms.webnode.cz/ringwoodit/
https://voda235.cms.webnode.cz/vulkany/
https://voda235.cms.webnode.cz/cyklicke-zmeny/
https://voda235.cms.webnode.cz/voda/
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Polsko má zásoby potravin na 2 a 3/4 roku. Česko má zásoby jen

na několik dní. Čína skupuje zásoby potravin a půdu díky

změnám podmínek na planetě a suchu.

Stříbro klíčový technický kov, GP morgan skoupil 47 %

světových zásob. Vhodné jsou stříbrné mince. Pokud dojde ke

krizi ve finančním  a bankovního sektoru, bude stanoven limit na

výběr, doporučuji hotovost na 3 - 6 měsíců.

Společnost je polarizovaná, případná válka se stane

katalyzátorem vnitřních sporů. Sociální střety mohou přerůst

do kolapsu státu - doba temna.

Plyn VX - binární plyn, který vás paralyzuje, je rozpustný ve vodě

(je ho několik desítek tun na dně Mariánského příkopu).

Pronájem dvou slovenských letišť USA na 10 roků.

Kdo vlastní půdu ve světě?

U elekromobilů budete platit za ujeté kilometry (kvůli výpadku

ve spotřební dani z pohonných hmot). Bude přechod

na autonomní vozidla (vozidlo využíváme pouze 7 % času),

protože hustota dopravy už je dále neudržitelná, poroste také

cena vozidel atd. Budou další souhrnná opatření (nájemní

bydlení, nepodmíněný příjem atd.) aby se tlumili sociální rozdíly

(dílčí kroky Velkého Resetu, The Great Reset), většina lidí

zchudne.

Do budoucna bude přebytek volného času, díky změnám ve

společnosti. Technologie jsou tu proto, aby jste měli čas na

poznání sebe a poznání světa. Průměrná délka života bude až

120 roků zdravého života, bez léků.

Voda (úložiště informací), vědomí a informace.

Pyramidy - vyzařují energii do kosmu. Mohou být výpustné

ventily při přetlaku planety.

Personalizovaná medicína.

Máme omezené zdroje, cca 30-40 produkce je

zbytečná. Hlavním cílem života člověka není hromadění

bohatství, ale poznání sebe, přírody atd.

https://voda235.cms.webnode.cz/puda/
https://voda235.cms.webnode.cz/sucho/
https://voda235.cms.webnode.cz/polarizace-ve-spolecnosti/
https://voda235.cms.webnode.cz/kolaps/
https://voda235.cms.webnode.cz/elektromobilita/
https://voda235.cms.webnode.cz/autonomni-vozidla/
https://voda235.cms.webnode.cz/velky-reset-great-reset/
https://voda235.cms.webnode.cz/pyramidy/
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Inflace (spotřební koš) bude v roce 8 - 10 % a bude to znamenat

znehodnocení příjmů a dojde ke zdražení všeho od 10 - 15 %.

Depopulace: válka, pandemie, hloupost společnosti.

https://www.youtube.com/watch?v=ZobQlRIZ6mU

23.11.2021 Prof. Peter Stanek s Dr. Josefem Skálou

USA (chtějí lokální konflikty s cílem oslabit, rozptýlit vojenské

operace do velké plochy a vyčerpat Rusko) chápou Ruskou jako

hlavní jadernou mocnost a snaží se podkopat spolupráci Ruska a

Číny. Čína nevyvíjí strategické balistické rakety (rakety má

Rusko a chrání také Čínské území), se zaměřuje na hypersonické

zbraně schopné ničit družicové systémy (tím vás oslepí a

eliminují schopnost odvety a řízení operací). Obě velmoci se však

chtějí vyhnout jadernému konfliktu.

Světové výdaje za zbrojení v minulém roce činili 2,1

bilionu USD (z toho USA 778 miliard USD).

Vzniká soustava bilaterálních smluv v rámci NATO (Francie

dodává zbraně Řecku proti Turecku atd.). Francie oprašuje

politiku všech azimutů (Charles de Gaulle).

USA přecházejí na řízení autonomních dronů umělou

inteligencí (ta vybírá cíl) a člověk jen dohlíží a neřídí je. Voják

budoucnosti je vybaven mnoha technologickými zařízeními

(skeleton, speciální druhy komunikace pomocí myšlení atd.),

který mění charakter lidského fenoménu ve válečných operacích.

USA prohlásili, že první nepoužijí jaderné

zbraně (převaha klasických zbraňových systémů i početní

NATO vůči Ruské armádě je 6 : 1), Rusové jsou přinuceni

použít jaderné zbraně od počátku. 

Doba dopadu raket jak na Ruské, tak Americké území se počítá v

řádu desítek vteřin, proto si Rusko stanovilo červené čáry, např.

vojenská základna Nato na Ukrajině bude to Rusko chápat jako

válečný akt.

https://voda235.cms.webnode.cz/umela-inteligence/
https://voda235.cms.webnode.cz/nato/
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Covid tady máme 20 měsíců a všimněte si tu neschopnost říci

pravdu (testování, vakcinace, opakovaná vakcinace

atd.). Zásadně se odmítá jakákoliv objektivní diskuze o

charakteru covidové krize. 

Globální oteplování (problémem jsou emise skleníkových

plynů a odlesňování planety) a je tady pouze jedna dominantní

teze: změníme emise a zastavíme globální oteplování.

Pak je tady třetí teze: největším destabilizujícím

fenoménem ve světě je Rusko a Putin. Jde o vymývání

mozku a snaha dosáhnout jediného pohledu na

geopolitickou situaci, snaha vytvořit společného

nepřítele a protože neumím řešit vlastní

problémy (ekonomické, finanční, energetické, sociální

atd.), tak nejlepším způsobem je upření pozornosti na

vnějšího nepřítele (Rusko). Část veřejnosti akceptuje

toto vymývání mozků.

Základem Univerza kolem nás je rovnováha. 

Metaversum (digitální svět, podle Facebooku a dalších) )kde se

váš fyzický stav rozvolní a budete digitální operatérem v

digitálním světě a to bude budoucností. Já říkám, že v tom

multiversu už žijeme teď, protože ta obrovská masa informací,

která je neustále nalévána médii, vede k podléhání tomuto

mediálnímu tlaku, ale lidé přestávají kriticky myslet a platí jen

mainstreamový názor, vše ostatní je hoax. Důležité je si

uvědomit, že pravda nás osvobodí a umožní nám přijmout

správná řešení, jinak si podřezáváme větev na které sedíme a

příroda nám to spočítá, protože nejsme vládci této planety. Jsme

pouze součástí složitého mechanismu přírodních jevů a procesů

na povrchu Země.

https://voda235.cms.webnode.cz/globalni-oteplovani/
https://voda235.cms.webnode.cz/sklenikove-plyny/
https://voda235.cms.webnode.cz/digitalni-koncentracni-tabory/
https://voda235.cms.webnode.cz/facebook/
https://voda235.cms.webnode.cz/zeme/
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Souhlasím s jeho mnohými názory (historik Viktor

Timura), jsou systémové a komplexní, ale

iritují mainstreamovou historii. Podlé výzkumů na

území Ruska tyto civilizace nejsou bájné (Lemurie,

Hyperborea, Antarktida bez ledu - mapa Piriho Reise,

1520 atd.). Podle výzkumů před 25 000 lety proběhla na

planetě jaderná válka a zničila tyto civilizace. Tartárie -

viděl jsem řadu dokumentů, je to jeden z fenoménů, který

skutečně existoval. Podle výzkumu nepřišlo Slovanské osídlení

do Evropy v 5 a 6. století, ale bylo tu již dávno. Historiografové

(Germánští a jiní) upravili historii podle těchto věcí. Potvrzuje

se, že mnoho historických památek včetně Stonehenge jsou

neporovnatelně starší než oficiální data. Göbekli Tepe (podobné

jako Stonehenge ) je staré 10 600 roků. My se učíme že historie

začala Sumerskou říší (4000-2000 př. n. l.) před cca 4 500 lety.

Držení se starých konceptů je neudržitelné. 

Doporučuji knihu Skrytá historie lidstva, která popisuje 3 200

artefaktů ležících v muzeích a pokud je přiznáme, tak náš pohled

na historii se zásadně změní.

Artefakty z Číny poukazují na podivná technologická řešení

(terakotová armáda), např. byl nalezen meč z hliníku (my jsme

ho dokázali vyrobit elektrolýzou koncem 19. století). 

To co víme není zlé, je to jen malou částí nesmírně složitějšího

systému. Zlatá triáda (mozek, trávicí trakt a imunitní systém) je

klíčem k fungování vašeho organismu, většina běžných lékařů

řekne, že je to výmysl. Ukazuje se, že naše vědomosti jsou příliš

úzké. 

Vikingové objevili Ameriku od 400 let dříve, než Kryštof

Kolumbus. Máme množství signálů, že naše vidění historie je

příliš ploché, málo dimenzionální. 

https://www.extrastory.cz/piri-reis-zakreslil-na-mapu-antarktidu-v-dobe-kdy-o-ni-nikdo-nevedel
https://cs.wikipedia.org/wiki/Sumer
https://voda235.cms.webnode.cz/mozek/
https://voda235.cms.webnode.cz/imunita/
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1. USA nemají na to být světovou mocností. 2. Čínská centrální

banka vlastní 1,6 bilionů USD státních dluhopisů USA a

přibližně 25% je po lhůtě splatnosti. 3. Nejmodernější

superpočítače jsou v Čině. Čínské vedení razí nesmírně

zajímavou strategii: cílem není export, konkurence

schopnost a zisk, ale sociální smír (Čínští miliardáři se

dobrovolně vzdávají svého majetku ve prospěch Čínského státu,

který financuje růst bohatství nejchudších vrstev) Otupují tak

obě extrémní hodnoty příjmové pyramidy společnosti. Druhou

stránkou je sociální bonus, biometrické skenování,

potlačování Ujgurů atd. Čínské vedení myslí

dlouhodobě a je uskutečňován strategickými

kroky. Čína buduje Tichooceánskou flotilu, letadlové lodě a

produkují letadla 5. generace, ponorkové flotily s jaderným

pohonem, rozvíjí laserové a hypersonické zbraně. USA děsí

pravidelná cvičení Čínské a Ruské tichomořské flotily.

Před 2 dny došlo v výbuchu jaderné ponorky USA v Blízkosti

Číny. Spolupracuje Čína s Jižní Koreou, proto jsou Japonci

nervózní. Čínský prezident Si dělá totéž co admirál Čeng

Che (1351 -6), flotila plula podél pobřeží tlumila místní války a

nepokoje. Filosofie byla jasná, když je mír, všichni

bohatnou a naopak u války chudnou. Hedvábné stesky

jsou dvě, pevninská železniční a mořská (kde hodlají vybudovat

16 námořních základen). To vše znervózňuje USA. Nejvíce je

znervózňuje měnová vodíková bomba Čínské centrální

banky (USA žijí desítky roků na dluh od roku 1960). V tomto

kontextu musíme vidět vztahy Číny a USA, které jsou nesmírně

složité a mnohovrstevnaté. A to že se USA snaží vytvořit

Anglosaský blok (USA, Británie, Austrálie) je jeden z pokusů, jak

se mohou udržet jako světová mocnost, mají ovšem

smůlu. Analýzy jasně ukazují, že po roce 2023 -2024

spolupráce Ruska a Číny vytvoří neporazitelný komplex

a bude převyšovat ekonomicky i vojensky USA a jejich

spojence.
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První s očkováním přišlo Rakousko. Vybrané kategorie

občanů pro očkování na Slovensku se musí specifikovat, v tom

bude velký problém, protože ta přesná specifikace není možná.

Položte si otázku, proč chcete vakcinovat, když před měsícem

publikovali Angličané, Izraelci a Kanaďané studii ve které

konstatují: 20% populace má výraznou imunitu vůči covidu

prostě proto, že v posledních 6ti letech překonali obyčejnou

chřipku (podle některých studii virus chřipky zlikviduje viru

covidu) a máte imunitní látky. Co je problém s virovými

nemocemi? Ne vakcinace, ale stav vašeho imunitního systému.

Proč se nemluví o posilnění imunitního systému? Proč se

nemluví o tom, že když u někoho identifikuji covid, tak tak první

je mu dát léky, které utlumí průběh covidu, dotyčný nemusí jít

do nemocnice, může se vyléčit doma, nehrozí kolaps zdravotního

systému. Proč se o tom nemluví. Ptám se, co poškozuje

imunitní sytém? Studie dokazují, že klíčovým

problémem je struktura mikrobioty ve vašem trávícím

traktu, která je zničena chemickými látkami stresory a

dalšími faktory. Proto klesla rozmanitost mikrobiomu a tím

klesla funkčnost vašeho imunitního systému (ten má 6 vrstev). O

imunitním systému se nemluví, mluví se jen o povinné

vakcinaci. 

https://voda235.cms.webnode.cz/mikrobiom/
https://voda235.cms.webnode.cz/imunita/
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Smlouva o vakcíně Pfizer (s EU) bude utajena až do roku

2076, ptám se proč? Je to proto, že víte, že normální

vývoj vakcíny trvá 8 -10 roků, má 3 fáze, které nesmíte

porušit, ale nyní jste udělali takovou transformaci, kdy

jste všechny tři fáze spojili vedle sebe a tvrdíte, že znáte

všechny krátkodobé i dlouhodobé účinky vakcín. No

neznáte je, v tom je ten problém. Odpovědnost Pfizer hodil

na státy, státy nenesou žádnou odpovědnost, tu hodili na lékaře,

lékaři nenesou žádnou odpovědnostza vakcínu, tu hodili na vás a

vy jste tak vzdělán, aby jste chápal míru možných vedlejších

účinků? Plošné vakcinování, i kdyby jste ho zavedli,

nemá smysl. ale smysl má zásadní řešení imunitního

systému a okamžitá práce s pacienty, kteří byli

identifikováni jako pozitivní. Připomínám prof. Mellony,

jako autor vakcíny mRNA, upozorňuje, že tato technologie je

velice problematická. Sám autor PC testů v roce 20217 prohlásil,

že nejsou vhodné, protože jejich pravdivost výpovědi je 12 -16 %.

4 farma giganti vydělali v roce 2021 697 miliard USD a

tyto firmy prohlásili, do 5ti roků, 30 -40 % léků bude

děláno technologií mRNA o které sice mnoho nevíme, ale to

nevadí. Proto nebuďte překvapení až to bude 4. dávka, 5. dávka,

potom léky, které budete dostávat, budou vyráběny touto

technologií. A že to schválila EMA (Evropská léková agentura) a

Americká FEMA? To by jste museli znát vazby mezi

farmaceutickými koncerny, financováním Evropské komise a

skutečností, že tato slavná agentura EMA je z 86 %

financovaná příspěvky farmaceutických firem (BIG

pharma, farmaceutická lobby). Potom se ptejte na objektivitu

informací.

https://voda235.cms.webnode.cz/big-pharma-farmaceuticka-lobby/
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Cca 50% lidí, kteří překonali Covid budou mít tzv. mozkovou

mlhu (nefunguje dobře paměť dlouhodobá i krátkodobá, trochu

se ztrácí strategické schopnosti myšlení atd.). Takže nejlepší

cestou by byla vakcinace, ale divím se, proč tyto pharma firmy

nepoužití tyto argumenty proto, aby přesvědčili váhající lidi, ať si

dají vakcínu. A naopak postupují přímo alogicky, kdy se zbavují

odpovědnosti za vlastní vakcíny a myslí si, že to přispěje ke

všemu. Pak je jediná otázka. Pak někdo musel zaplatit

světové elity, aby tlačili na vakcinaci všech lidí. EU

koupila 2,8 miliardy vakcín a počet lidí, kteří se mohou

vakcinovat je max. 430 milionů, pak si musíte položit

některé náhodné otázky.

Americký bankovní sektor předpokládá, že díky umělé

inteligenci, ušetří během příštích 5ti letech 1 bilion USD, ale z

toho 600 miliard bude ušetřeno tím, že díky propojení informace

s umělou inteligencí zhodnotíte všechny z hlediska bonity a

nebonitním klientům nedáte úvěr. 

Kryptoměny jsou chápány jako Ponziho

schéma. Příznivci kryptoměn (ať se na mě nezlobí) jsou

chápány jako sekty, které fungují na tom principu, že všemu

musíte věřit, jsou založené na digitálních operacích, ale bohužel

je to ondulování teplého vzduchu. Tato instituce M1 se zaštituje

tím, že vlastní zlato, ale toto jsou pokusy, jak vytáhnout peníze

od lidí. FED: podporuje kryptoměny proto, že investicemi do

kryptoměn odhalujeme peníze, které by jinak zůstali skryty u

investorů. Skupina BRICS se připravuje na vytvoření vlastní

měny, která bude kryta zlatem, proto Rusko, Čína, Indie  skupují

všechny volné zásoby zlata. Tím že bude tato měna kryta zlatem,

nebude tak volatilní jako USD, který kdyby nebyl používán na

zúčtování cen energetických médií, tak jeho reálná hodnota by

byla o 40 % méně než je nyní. Nezapomeňte, že dluh USA není

16 bilionů USD, to je pouze dluh federální vlády,

celkový dluh je 73 bilionů USD (světový dluh je více jak 300

bilionů USD). 

https://voda235.cms.webnode.cz/umela-inteligence/
https://voda235.cms.webnode.cz/kryptomeny/
https://voda235.cms.webnode.cz/ponzi-schema/
https://voda235.cms.webnode.cz/fed/
https://voda235.cms.webnode.cz/brics/
https://voda235.cms.webnode.cz/zlato/
https://voda235.cms.webnode.cz/dolar-usd/
https://voda235.cms.webnode.cz/dluhy-statu/
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6.11.2021 Kvantové skoky do budúcnosti - Peter Staněk

1972 Římský klub, limity růstu, omezené zdroje na planetě. 

Pokud přejdeme na vegetariánskou stravu, planeta může uživit i

30 miliard lidí. 

Pokud diverzita, klesne pod určitou hranici, a to je doprovázeno

nárůstem jednoho dominantního druhu, tak dochází ke

globálnímu vymírání při kterém může umřít 80 -90 % živočichů

a rostlinných druhů. Případ dinosaurů souvisí nejen s

meteoritem, který dopadl na povrch planety. Jsou tedy přírodní

příčiny, ale také příčiny, které souvisí s poklesem diverzity v

rámci jednotlivých druhů na planetě.

Dříve jsme mluvili, že klíčové jsou emise, dnes už

začínáme připouštět, ze je tu velký vliv např.

odlesňování, které ničí bio diverzitu na povrchu půdy a

způsobuje výraznou půdní erozi, odnášením spraše do

oceánů (jen EU ztrácí miliardy tun spraše ročně). 1cm spraše

vytváří 8 000- 10 000 roků. Po té zůstává jen jalová půda, na

které i kdyby byl dostatek vody, nic nevyroste. Potrvá tisíce roků

než se obnoví úrodnost půdy. 

V Indii dokázali zajistit dostatek potravin díky chemizaci (zelená

revoluce), ale daní za to totální devastace půdy chemickými

látkami to sice vede k potřebné produkci potravin a zahnání

hladu, ale spouští to onkologické a kardiovaskulární problémy ,

které devastují stále větší část indické populace. Podobná situace

je v Asii, kde se používá geneticky modifikovaná rýže (rezavá

rýže, které způsobuje problémy se zrakem až to vede ke slepotě). 

Vypadá to, jakoby příroda vyžadovala dodržování diverzity a

dynamické rovnováhy mezi jednotlivými druhy na planetě, bez

ohledu na elity a snahu na depopulaci anebo podpory populace.

https://www.awashop.cz/diverzita-c2864/
https://voda235.cms.webnode.cz/eroze-pudy/
https://voda235.cms.webnode.cz/puda/
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Přírodní prostředí prochází cyklickými změnami, výzkumy

potvrdily solární cyklus v intervalu 11, nebo 61 roků s tím,

že vrchol sluneční aktivity se očekává v letech 2023 -

2024. Současná sluneční aktivita je největší za celou dobu

výzkumu a měření a provázená vznikem obrovských koronárních

výbojů, které mohou zasáhnout až planetu Zem. V relativně

blízké budoucnosti dojde k výraznému ohrožení velké

části planety z hlediska elektromagnetického

ochranného štítu (Van Allenovy pásy) a možnosti

přístupu vysokoenergetických částic na povrch

planety. 

Pohyb magnetického pólu (podle dřívějších studií) byl chápán

jako driftující (pohybuje o proti původnímu položení od 780km

a potom se vrací zpět), ale poslední výzkumy ukazují, že

současný pohyb magnetických pólů není driftující, ale vede k

postupnému přepólování planety (děje se většinou v cyklu 11

000, nebo 21 000 roků). Přepólování bylo provázené ztrátou

magnetického štítu (Van Allenových pásů), zasahování planety

vysokoenergetickými částicemi v rámci slunečního větru z centra

galaxie. Délka absence elektromagnetického štítu se dnes

odhaduje na 3 - 6 měsíců. Důsledkem je destrukce

komunikačních systémů (mobilní komunikace,

internetové sítě), energetických sítí a všeho, co je

závislé na elektrické energii. Nyní máme před sebou další

skutečnost, která ukazuje významný vliv přírodních změn na

podmínky lidské společnosti. 

https://www.awashop.cz/slunecni-cyklus-c2978/
https://voda235.cms.webnode.cz/erupce-na-slunci/
https://voda235.cms.webnode.cz/zeme/
https://voda235.cms.webnode.cz/van-allenovy-pasy/
https://voda235.cms.webnode.cz/van-allenovy-pasy/
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Hloubko-mořské řeky. Sladká voda z rozpouštějících

se ledovců klesá na dno, kde se pohybuje jako samostatná řeka,

která se nemísí s okolní vodou. A tím, že pohybuje pomalu (za 40

roků je objeví u pobřeží Kanady a USA) a regionálně zvýší

teplotu o 10 -12 °C vzhledem na výměnu energie, kterou nese. To

je další fenomén, které způsobuje změnu přírodních podmínek a

to nemluvíme o dalších objevech oceánologie např. otázka

mořských proudů (termohalinní čerpadlo), které se při

posledním ukončení doby ledové před 14 200 roky změnili,

rychlost změny trvala 100 roků a návrat do původního stavu

trval více jak 6 000 roků. 

Objem vody na planetě je konstantní, ale mění se její skupenství,

mění se také poměr vody a souše.

Když mluvíme o zvyšování hladin oceánů (za 100 roků díky

rozpuštění ledovců o 2 m), tak už dnes existují studie, které

ukazují, že před 14 000 roky, na konci doby ledové, hladina

oceánů byla o 130 - 140 níže, než dnes a mnohé oblasti zaplavené

vodou, byli ve skutečnosti souše.

Proces geologických a klimatických změn je podstatně rychlejší

než jsme předpokládali. Černé moře vzniklo před 8 000 roky a

jeho "napuštění" trvalo 80 - 100 roků. Dnes vidíme, jako se

aktivuje ohnivý kruh, vidíme jak vybuchují sopky na Islandu,

jižní Itálii, Jižní Americe, Tichomoří. Jako kdyby docházelo k

aktivaci ohnivého kruhu.  

Klademe si otázku, co s lidskou společností?

V průběhu 20 roků bude 20 -25% planety (Severní Afrika, Blízký

a Přední východ, jižní část indického subkontinentu, velké části

Bangladéše, Pákistánu a  severní Austrálie) se stane nevhodnými

pro život, ale vzniknou i nová území v rozsahu 10 -15 % povrchu

planety, ale problém je že na zaplaveném území žije více jak  2

miliardy lidí. Můžeme očekávat obrovské migrační přesuny?

https://voda235.cms.webnode.cz/morske-proudy/
https://voda235.cms.webnode.cz/ledovce/
https://voda235.cms.webnode.cz/termohalinni-vymenik/
https://voda235.cms.webnode.cz/voda/
https://voda235.cms.webnode.cz/kolik-existuje-skupenstvi/
https://voda235.cms.webnode.cz/priciny-zmen-hladiny-oceanu/
https://voda235.cms.webnode.cz/ledovce/
https://voda235.cms.webnode.cz/vulkany/
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Požáry, které jsme viděli a ničili lidská obydlí, obsahují v sobě

jednu vlastnost. Požáry existovali vždy, ale díky mikrobiotě

v půdě a klimatickým podmínkám se obnovovalo 80 -90% lesů,

nyní v posledních 30ti letech se obnovuje pouze 30 40 % lesa.

POKUD BUDEME POKRAČOVAT V OBROVSKÉM TEMPU

ODLESŇOVÁNÍ, (EU navyšuje těžbu dřeva až o 70%) tak si

klademe otázku o co zde jde? Jde o proces získávání nových

území, nebo jde o urychlování odlesňování planety? Ztráta lesů

se týká Číny, Indie, Pákistánu, Bangladéše, Ruska atd., lesní

požáry jen letos zlikvidovali 3 milionu ha lesa na planetě.

Rozpouštějící se permafrost způsobuje škody na ropovodech,

stavbách atd., ale vede i k uvolňování mikrobů, které byli

důvodem pandemií před tisíci roky. Na Sibiři se opět objevil mor

(v Evropě má cca 40% populace křížovou ochranu) atd. Objevují

se živočiši, choroby a viry, které už tisíce let na povrchu planety

nebyli a lidstvo ztratilo imunitní paměť na tyto choroby. 

30.9.2020 V současnosti žijeme ve zvláštní době a zde je několik

zamyšlení na téma současné pandemické krize

1. dimenze: pandemie svým způsobem nastavila zrcadlo lidské

společnosti (ukázala jak je nezodpovědná a co dělá vůči

životnímu prostředí, jak je lhostejná životní prostředí a sama k

sobě)

prohlásili jsme, že ekonomická krize je produktem pandemie,

díky blackoutu ekonomiky a zapomněli jsme, že klíčovým

problémem současné společnosti je polarizace ve

společnosti (příjmů, možností a také obrovský nárůst bohatství

elity, prohlubování materiálních a jiných rozdílů a

také polarizace světa)

Zjišťujeme, že ani digitalizace a UI nevyřeší problém polarizace a

problém zadlužování subjektů

Společnost je založená na spotřebě a nemůže být strukturovaná,

tak aby bylo 90 % chudých a 10 % bohatých - je to proti samotné

architektuře podstaty takové společnosti

https://voda235.cms.webnode.cz/lesni-pozary/
https://voda235.cms.webnode.cz/puda/
https://voda235.cms.webnode.cz/stromy/
https://voda235.cms.webnode.cz/epidemie/
https://voda235.cms.webnode.cz/blackout/
https://voda235.cms.webnode.cz/polarizace-ve-spolecnosti/
https://voda235.cms.webnode.cz/l/koncentrace-bohatstvi/
https://voda235.cms.webnode.cz/l/nova-studena-valka-2-0/
https://voda235.cms.webnode.cz/umela-inteligence/
https://voda235.cms.webnode.cz/nesplatitelne-dluhy/
https://voda235.cms.webnode.cz/chudoba/
https://voda235.cms.webnode.cz/bohatstvi/
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Myslíme si, že obnovení spotřeby po mírném otupení

koronakrizí zakryje problémy, které souvisí s

polarizací bohatství a chudoby ve

společnosti, proto miliardáři dávají výzvy na vyšší zdanění

2. dimenze - paradox, všichni mluví o státních dotacích a

záchranných balíčcích, ale kam se poděli ultraliberální řeči o

omezování státu na minimum. Státům v Evropské unii

dlouhodobě unikají prostředky (aby mohli řešit covidové

důsledky a nemuseli se zadlužovat a zvyšovat daně) z transfer

pricing, protože nevytvářely dostatečný právní rámec (operace

na hraně zákona - 1 bilion EUR, korupce - 3 biliony

EUR, vnitropodniková kriminalita to vše ročně) 

Další paradox: Nejohroženější skupinou jsou lidé nad 65

roků (klinické studie), problémem není věk, ale stav imunitního

systému a problémy s obezitou, nadváhou, žloutenkou a

kardiovaskulárními problémy - ty jsou klíčové pro úmrtnost

NA ŘEŠENÍ SOCIÁLNÍCH DŮSLEDKU KRIZE, by se daly

použít peníze, které se ročně vynakládají a zbrojení (cca 2 biliony

USD)

Dnes se díky covidu mluví o nutnosti zavedení Základního

nepodmíněného příjmu na řešení sociálních důsledků covidu

Většina společnosti je dnes založená na jedno-liniové

struktuře (ukázal to covid): jedna příčina - jeden problém - jedno

řešení: virus - pandemická krize - rouška, očkování a testy. A to

je vyřešení problém?

Zjišťujeme díky covidu, že Home office je přijatelná forma

práce a dokonce jedinec pracuje o 20 % více, než v práci a

zvyšuje produktivitu o 15 - 20% a snižuje náklady, ale po 6

měsících dochází ke ztrátě sociálních kontaktů a nárůstu

psychických problémů a opětovné začlenění do sociální skupiny

Distanční vzdělávání je dnes chápané jako jedno z nejlepších

způsobu řešení, ale fyzická vazba učitel student je

nenahraditelná

https://voda235.cms.webnode.cz/bohatstvi/
https://voda235.cms.webnode.cz/chudoba/
https://voda235.cms.webnode.cz/ray-dalio/
https://voda235.cms.webnode.cz/imunita/
https://voda235.cms.webnode.cz/vojenstvi/
https://voda235.cms.webnode.cz/zakladni-nepodmineny-prijem/
https://voda235.cms.webnode.cz/home-office/
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Podobná situace platí  lékaře a pacienta, osobní návštěva, důvěra

mezi pacientem a lékařem má až 50% podíl na úspěchu léčby,

komplexnost pochopení příčiny choroby je dalších 40 % úspěchu

léčby a pouze 10 % zůstane a léčebné metody

Digitalizace světa současně ale znamená, že už to nebude honba

a spotřebou, a pocite vlastnění auta, bytu - začne se vytvářet

virtuální svět, který změní strukturu společnosti z hlediska, cílů,

priorit, směřování atd.

Možná že vazba mezi covide a transformací na digitální svět je to

největší poučení z covidové krize, ne že nakupuji přes net, ale

najednou jsme zjistili, že nákup v kamenné prodejně je

nezastupitelný lidský rozměr (nyní to zjišťuje i Amazon) - lidské

teplo se nám v té digitální prodejně ztratilo

lidský kontakt je nenahraditelný

covid nám určuje meritum věcí, význam věcí, rozměr věcí kolem

nás (nejsou to jen jedničky a nuly - produkt Digitálního

myšlení) a rozměr nás samých

příroda nám dává jednu z posledních šancí na změnu, nastavila

zrcadlo a dala nám čas na změnu - je to otázka smysluplnosti

této společnosti

vědomí (Duše) neumíme ani napodobit ani zachytit, ani

analyzovat - nás netvoří hardware, ale vědomí. Vědomí nemůže

dostat covid, funguje nezávisle. Vědomí máme na to, abychom

pochopili zodpovědnost a našli homeostázu s přírodou

8.10.2020 Stojíme na prahu civilizační změny, možná největší za

poslední dva tisíce let

https://voda235.cms.webnode.cz/ekonomika-digitalnich-platforem/
https://voda235.cms.webnode.cz/transformace-metamorfoza/
https://voda235.cms.webnode.cz/hospodarska-a-ekonomicka-krize/
https://voda235.cms.webnode.cz/amazon/
https://voda235.cms.webnode.cz/digitalni-mysleni/
https://voda235.cms.webnode.cz/duse/
https://www.awashop.cz/homeostaza-c2083/
https://voda235.cms.webnode.cz/panenska-priroda/
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Když mě jisté významné politické instituce požádaly o kritickou

analýzu, tak jsem jim řekl toto: "Na přežití slušné lidské

společnosti stačí tři věci. Za prvé, sjednotit se za společným

cílem. Za druhé obnovit důvěru - jestliže obnovíte důvěru,

všichni vaši sousedé nejsou nepřátelé, jsou to pouze vaši

sousedé. Ale kriteriální funkcí je vrátit se k mluvení pravdy,

pravdy o světě, o sobě, i nepříjemné pravdy. Jestliže je splníte,

můžete mít opravdu společnost moudrých, uvažujících,

odpovědných lidí. Ale zkuste tato tři kritéria představit

politickým elitám. dí bude tlačit na to, aby tyto tři kriteriální

funkce byly požadovány od politických elit. Pak se společnost

může změnit. Jestliže ale každý řekne: "Začít má ten druhý, ne

já", pak zůstaneme rozděleni a situace bude bohužel  jenom

horší.  

Znamená to tři věci: odpovědnost za své skutky, poznání (že ten

člověk není nepřítel, ale je to stejný člověk jako já, což není tak

jednoduché).a třetí věc, musíte odpovědět, proč smysl

života není v zabíjení, ale v poznání. V poznání sebe sama,

poznání světa kolem sebe a poznání toho, jakou roli v tomto

světě máte sehrát. To je nesmírně složitá otázka, i když se vám

zdá možná velice jednoduchá. Stačí si najít odpověď na otázku,

proč jste tady?
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Máme posunout poznání světa kolem sebe dál, i za cenu toho, že

budete mít nepřátele, protože nepůjdete s mainstreamem, ale

budete se snažit porozumět světu kolem nás. Posun poznání vám

vždy otevře dveře do nového vesmíru (je nesmírně nádherný,

překrásný, fantastický, tajemný, složitý), a vás to hledání a

poznání neustále posouvá dál a dál. Ale netvrdím, že takhle to

musí dělat každý, je to věc osobního rozhodnutí. A z tohoto

hlediska říkám: "Budou lidé, kteří budou mít vdolky, kteří budou

mít rádi holky. A budou lidé, kteří budou mít rádi

poznání." Volba je vaší možností, ale musíte mít možnost

volby. Víte, čím se začíná nahrazovat teze polarizace

společnosti podle příjmů a majetku? Polarizací

možností, protože když máte možnost, chápete informace,

souvislosti, tak peníze nejsou klíčovým regulátorem. Ale jestliže

nemáte poznání, ani všechno ostatní, tak jsou pro vás  klíčové

pouze peníze a moc, abyste se prosadila ve společnosti. Nic víc. A

jaký je vzdělávací systém, školy, pro naše děti, aby chápaly roli

poznání, samostatně myslely, uvažovaly v interdisciplinárních

souvislostech a chápaly složitost světa kolem nás? Odpověď

znáte. 

https://voda235.cms.webnode.cz/polarizace-ve-spolecnosti/
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Ano, nepochybně (řítíme ještě rychleji do éry Velkého bratra).

Pandemie uvolnila mnoho věcí, lidé začali ochotně přijímat i

předpisy a regulace, které by jinak důsledně odmítali. Je to něco

podobného, jako přijetí Občanského aktu v USA po roce 2001.

To není konspirační teorie. A teď si vezměte například jenom

přijetí omezení pohybu, povinnost nosit roušku a tak dále. A co

je na tom všem nejzajímavější? Já tomu říkám: "Musíte znát

nejenom informace, ale architekturu souvislostí, systém

propojení a časové dimenze." Jestliže toto všechno znáte a

kódujete informace podle těchto poznatků, tak vytváříte celostní

obraz světa. Druhý problém, který tady máme - vrhli jsme se na

detailizaci - ještě větší znalost detailů, ještě hlubší znalost ještě

menšího detailu, a tak dále. To nepochybně mělo roli ve své

vývojové etapě, dnes se ale, právě díky superpočítačům a

informačním tokům, můžeme vrátit k celostnímu obrazu světa.

Ten chce interdiscipliární přístup, komplexní vidění všech

procesů a pochopení, že vše souvisí se vším. To je Leibnizova

koncepce, že nic nemožno zkoumat izolovaně, všechno je

propojeno se vším. A jestliže toto znám, pak hledám architekturu

souvislosti, která mi odpoví na propojenost jednotlivých jevů.

Rychlost změn, důsledky kritických bodů, bifurkaci jednotlivých

tendencí - a v konečném důsledku umíte předvídat budoucnost.

Není to žádná křišťálová koule.

https://www.awashop.cz/architektura-souvislosti-c2727/
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Nepochybně (pandemie nám umožní přijmout systém sociálních

bonusů jako v Číně s větším nadšením). Uvědomte si

5G. 5G znamená sto krát více toků informací. Bez 5G nemůžete

mít internet věcí, ani internet lidí, a tlačíte na to, protože máte

strategii průmyslové politiky EU do roku 2030, že do dvou let

musí být celé území EU pokryto systémem 5G, i s přípravou

technického vybavení 6G. To znamená, máte technické zázemí,

které dovoluje sledovat všechny tyto věci. Naštěstí neurologové,

ani nikdo jiný, stále nepronikli do podstaty vašeho myšlení,

vašeho vědomí. Elon Musk vede řeči o tom, že jeho Intralink

bude zasahovat a určovat, co si máte myslet, což je v institutu

napsáno jako zakládací program. To nebude. Problém totiž je, že

vědomí je nemateriální povahy, používá kvantový systém a

kvantovou biologii. Naštěstí neumím inkorporovat mé myšlenky

do vaší hlavy, abyste myslela tak, jak chci. Z toho hlediska ale

použiji všechny ostatní technologie. Víte, že dnes například

nemusíte mít čip v ruce? Můžete mít tetování na ruce, která je

čipem. Dovoluje vám platit, otvírat dveře, zapínat topení a

podobně. Kdo by nechtěl kérku na ruku? 

Teď si vezměte například další zvláštnost. Již máme hologram,

kterého se můžete dotknout. Umíte si to představit, virtuální

svět? Umělý výtvor složený z atomů, fotonů - a vy se ho můžete

dotknout, máte pocit materiálního předmětu. Jak daleko

postoupíme v tomto virtuálním světě? Všechno je promyšleno do

úplného detailu. Otázka ovšem zní: Nechystá se náhodou EU

zavést stejný systém i v teritoriu EU? 

https://voda235.cms.webnode.cz/a5g-site/
https://voda235.cms.webnode.cz/elon-musk/
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Je 5G dobrý vynález? Protože máte řadu studií ve velkých

městech, kde 5G působí na vaše soustředění, zhoršení vašeho

zraku a problémy s energií, máte pocit vyčerpanosti a tak dále. A

když to chcete vzít analogicky - mobily prý vůbec neškodí. Tak

proč je máte odkládat v jiné místnosti, nemáte telefonovat

mobilem více než hodinu denně, nemáte je používat přímo na

těle, ale máte je mít minimálně ve vzdálenosti 3 až 4 milimetry

od kůže. A je to opravdu jenom zahřívání vaší kůže

elektromagnetickými vlnami, nebo mobil zasáhne vaše kraniální

struktury? Ostatně neopomeňte - tak jako mají farmaceutické

firmy gigantické prostředky na manipulování veřejného mínění,

včetně vědecké fronty, tak mobilní operátoři, kteří jsou dnes

nejbohatšími firmami na planetě, mají neomezené prostředky na

to zformovat názor vědecké fronty tak, jak potřebují. Tedy že je

to neškodné, i když víte, že v řadě případů studie ukázaly

nejenom potencionální klinické důsledky. 
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A samozřejmě máte další otázku: Jestliže elektromagnetické

vlnění narušuje magnetické pole zeměkoule, jaký vliv budou

mít tisíce satelitů rozmístěných kolem planety v rámci 5G na

fungování elektromagnetického pole planety? Je to opět

konspirace, nebo budete mít pocit, že se vám Allenovy pásy,

které nás chrání před kosmickým a slunečným větrem a tak dále,

vůbec nezmění? A co takhle skutečnost, že každý z nás, včetně

rostlin, má magnetické pole? To na to nebude mít vůbec žádný

vliv? A teď zacituji: "Strategie Zeleného údělu EU na příštích 30

let znamená nejzásadnější zásah do struktury evropských

zemí." Ale žádné studie, které by analyzovaly důsledky a ostatní

věci, neexistují. Tak proč to přijímáte, proč jste všichni schválili

Zelený úděl? Protože to bude v příštích 30 letech největší byznys

prostor o hodnotách představujících stovky bilionů euro. A proto

sleduj tok peněz. Například proč se teď, jako součást podmínek

pro schválení 750 miliardového návrhu rekonstrukce evropského

hospodářství, požaduje vytvoření evropských šampionů, kteří

budou silní, budou to mega podniky, schopné konkurence

čínským a americkým firmám? A všichni musí pracovat pro

blaho těchto mega korporací, které budou čirou náhodou pouze

Francouzko-německé? Musíte pronikat do podstaty věcí. Ne

klouzat na povrchu, jako klouže 90 % lidí v oblasti informací.

Jestliže nekloužete po povrchu, pak pochopíte architekturu

souvislostí a provázanost jevů.

https://voda235.cms.webnode.cz/starlink/
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5G,bylo vyvinuto a určeno pro komunikaci mezi stroji a umělou

inteligencí a proto tam musí být tok informací nesmírně

intenzivní. Když vezmete například model virtuálního dvojčete,

nebo používáte chatboty a coboty, které nemusíte při každé úloze

přeprogramovávat, tak tento tok informací ze senzorů musíte

mít jako nevyhnutelný předpoklad. Nepočítalo se s tím, že

zvýšíte intenzitu toku informací mezi lidmi. Ostatně vždyť lidé

nedokáží zpracovat ani informace při 4G, tak proč jim dáte

stokrát více informačního toku? Jenom proto, aby někdo vydělal.

A neopomeňte, vlády vydělají na udělení licenčních pásem,

operátoři vydělají na vybudování technické infrastruktury. Lidé

budou platit desítky let za poskytování informací, které jsou

zbytečné. Ale všichni budou spokojeni, a bude se to nazývat

ekonomický systém efektivního využívání inovací. 

https://voda235.cms.webnode.cz/umela-inteligence/
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Už není možný návrat života před pandemií, protože se ukazuje,

že díky kombinací 4.0 průmyslové revoluce, díky kombinaci

umělé inteligence, digitalizaci společnosti, změny struktury

spotřeby, vlivu přírodních podmínek a neudržitelnosti

stávajícího sociálního modelu, se nemůžete vrátit do stavu před

krizí, a nejenom pandemickou, ale i ekonomickou. Stojíte na

prahu zásadní civilizační změny, možná největší za posledních

tisíc, dva tisíce let. Proto společnost 5.0. A teď vezměte, prosím,

dvě zásadní strategie. Cituji: "Strategie Japonska startující v roce

2021 - povinností společnosti není nahánět zisk za jakoukoliv

cenu, ale naopak vytvořit podmínky pro kvalitativní rozvoj

každého člena společenství." To je preambule. Německý systém,

5 bodů - kvalitní agrární sektor, kvalitní potraviny, kvalitní

zdravotnictví, kvalitní vzdělávání, ekologická energetika. Není to

náhoda, proč německý ministr zemědělství říká: "Velká pole

rozdělíme na menší úseky, postavíme větrolamy, přestaneme s

chemizací, vrátíme koloběh uhlíku do půdy, budeme chápat

mikrobiotu v půdě, zvětšíme zadrženost vody v půdě a budeme

mít kvalitní potraviny. Kvalitní potraviny znamenají, že

nebudete mít většinu civilizačních nemocí. Jestliže nemáte tyto

nemoci, pak se zdravotnictví vrací k prevenční funkci. Jestliže k

prevenční funkci, pak chápete personalizovanou a celostní

medicínu jako medicínu budoucnosti. Personalizovanou proto,

že každý člověk je odlišný, máme společných 20, 30 %, všechno

ostatní je individuální. Celistvou proto, že nemůžete analyzovat

vaše ledviny bez toho, abychom analyzovali celý metabolismus

vašeho organismu. A najednou vidíte, že vzdělání není zaměřeno

pouze na mladou generaci, ale na celoživotní vzdělávání a

posunutí schopností pracovat s informacemi celé populace.

https://voda235.cms.webnode.cz/prumysl-4-o-robotika/
https://www.awashop.cz/spolecnost-5-0-c2739/
https://voda235.cms.webnode.cz/cyklus-uhliku/
https://voda235.cms.webnode.cz/puda/
https://voda235.cms.webnode.cz/jak-zadrzovat-vodu/
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A ekologická energetika kromě toho, že chcete přecházet na

větrníky, znamená také maximální rozsah úspor energie ještě

předtím, než ji vůbec potřebujete. Můžete vůči tomuto konceptu

namítnout, co takhle koncept humánní informační společnosti

rozvíjený v USA? Informace mají cenu. Facebook dnes bohatne

proto, že mu dáte zdarma informace. Měl by vám za ně zaplatit.

Váš důchod bude odrazem toho, jaké informační posuny vědění

jste poskytli společnosti. Nejenom pouze odseděných roků v

práci. Je to humánní? Je to sociální? Je to korektní? Když jste

ožrala, tak informace, které dáte společnosti, jsou nanejvýš

spotřební daně z alkoholu a cigaret. Když ale vymyslíte patenty,

inovace a tak dále, dáváte společnosti obrovský dar. A proč by

vás společnost za tento dar neodměnila? Jsou to přeci informace.

A poslední drobná otázka - víme vůbec, co je informace? Je to

číslo, algoritmus, multidimenzionální jev, mající barvu, zvuk,

vibrace, číselný obsah, hmotný a nehmotný rozměr? Co to je

informace? Všichni o nich mluví, ale když se zeptáte, co je to

informace, a jdete do hloubky, tak najednou zjistíte, že se

pohybujete v absolutním prázdnu. Nevíme, co je informace, ale

přitom je informace klíčový kód, protože všechno kolem vás běží

v energii, hmotě, v prostoru a čase, ale základem toho všeho je

informace. Informace, která je obsažena v drobném semínku

dubu, která předešle všechny aspekty stromu, který za 150 let

bude mít 30 metrů, bude gigantickým subjektem, živým tvorem,

- a všechny tyto informace jsou komprimovány v malém

semínku. A co takhle všechny informace o vás? Umíte si

představit statisíce a miliony procesů, které souběžně probíhají

ve vašem těle? Umíte si představit, jak je to koordinováno,

vyvažováno v dosahování harmonie? A dokonce drobné otázky:

Jak je možné, že jednotlivé orgány vašeho těla stárnou odlišným

tempem? Některé orgány, například srdce, nebo mozek, přesněji

neuronové sítě, nestárnou. Glie, jako klíčová část mozku,

stárnou. Jak je to možné? Proč něco stárne, a něco ne? Proč

chromozomy fungují v tomto mechanismu?

https://voda235.cms.webnode.cz/energetika/
https://voda235.cms.webnode.cz/facebook/
https://voda235.cms.webnode.cz/stromy/
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A klíčová otázka, co společnost o nás ví jako subjektu, nesmírně

složitém a dokonalém systému? Skutečně ví medicína o vás

všechno? A co takhle objevy za posledních 10 let v medicíně,

které zásadně změnily nahlížení na nás jako subjekt? To jsou

nesmírně zajímavé otázky. A dnes například stojíme před

zásadními otázkami, proč funguje, nebo nefunguje zlatá

triáda. Mozek, žaludek, trávicí trakt, imunitní systém. Teď, když

posílíte imunitní systém, tak pro vás žádný koronavirus není

hrozbou. Ale musíte posilnit imunitní systém. Jestliže víte, že

klíčovým parametrem pro imunitní systém je D3, tak by

populace měla povinně pozřít D3, ale to si můžete vyrobit i sami,

ve svém těle, když se posadíte na slunce.

Když budete mít moře času, můžete ho proplýtvat, nebo se

budete věnovat studiu sebe sama. Když pochopíte, jak fungujete,

nebudete se přece přejídat, a pak půjdete do fitka, budete chápat

odpovědnost ke svému tělu a k sobě samému. Ale tím posouváte

odpovědnost ke společnosti na úplně jinou rovinu, protože přece

nebudete destruovat svůj systém a doufat, že vás napraví

zdravotnictví. Takže máte odpovědnost, o které jsme mluvili.

https://voda235.cms.webnode.cz/mozek/
https://voda235.cms.webnode.cz/imunita/
https://www.awashop.cz/vitamin-d3-c954/
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Druhá věc, jestliže vím, jak funguje můj systém, mám k němu

důvěru. A víte, co paradoxně stačí? Naslouchat signálům svého

těla. Každá nemoc je odrazem toho, že tělo křičí, posílá vám

signály, co děláte špatně. A jak to napravit? Proč jsme hluší, proč

se spolehneme pouze na to, že doktor to vyřeší. Doktor řeší

klinické důsledky, ale vy musíte řešit příčinu nemocí. Proto

je medicína budoucnosti zaměřena hlavně na odhalování příčin

nemocí, a jestliže dnes víte, díky čínské a dalším studiím, že 80

až 90 % nemocí souvisí s chemickým složením vaší stravy, tak

proč nic neděláte se zemědělstvím? Protože je posypání hnojivy z

letadla pohodlné, ekologické, lehké a finančně nenáročné? Ale

kdybyste se vrátili ke kapénkovému zavlažování (umělý bypass

přírody, když neumíme jinak napravit co jsme

způsobili) izraelské technologie 4. generace, tak najednou

zjistíte, že to není jenom kapénka vody k rostlině, ale tato

kapénka obsahuje hnojivo, využívá dokonce poloslanou vodu, a

vytváří obrovskou úsporu spotřeby vody, plochy, a zvýší vám

rozsah úrody o 60 až 70 %. Jsme tak hloupí, že toto nechceme

využít?

Pandemie ukázala nutnost, jinak řídit stát a neopomeňte, že

pandemie koronaviru není jediná, za posledních 7 let jsme měli

5 pandemií. Můžeme uvést SARS, Creutzfeldt-Jakobovu

chorobu, nebo H1N1, případně H1N5 a tak dále. Znamená to, že

viry s námi žijí, a budou žít stále, a společnost musí být

připravena na riziko virózních onemocnění. Z toho titulu je

součástí bezpečnostního protokolu ve společnosti nutnost

připravit se na pandemické situace. Ale klíčovým parametrem je

nejenom zkoumat a vyvíjet vakcíny, ale především zásadním

způsobem posilnit imunitní systém většiny populace.

Samozřejmě, když má někdo onkologické onemocnění a

podobně, tak je problém imunitního systému v jiné rovině, ale

většina populace není nemocná na rakovinu, a u ní je nutno

zásadním způsobem posunout kvalitu imunitního systému. A vy

znáte technologie, jak posunout kvalitu imunitního systému. 

https://voda235.cms.webnode.cz/voda/
https://voda235.cms.webnode.cz/epidemie/
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Takže otázka zní: proč je neuplatňovat, proč neudělat zásadní

posun. A to souvisí například i s dalšími otázkami, jako je délka

dožití a podobně, kdy se chválíme tím, že prodlužujeme dožití

každých 10 let zhruba o 2,7 roku. Ale bohužel 1,6 roku je

nemocné dožití, a 1,1 zdravé. Chcete dožít 100 let ve

vegetativním stavu v nemocnici, nebo chcete dožít 100 let v

aktivním životě, v aktivní fázi, zdraví, schopní běhat a tak dále?

Toto všechno je v dispozicích a možnostech lidského organismu.

Ale jestliže se budeme ožírat, budete mít náročná jídla, budeme

se překrmovat tak, jak se to nyní děje, tak se pak nedivte, že

úmrtnost bude taková, jaká bude.

Víte, že podle posledních výzkumů jeden z nejsilnějších

prostředků na prodloužení života, zatím u myší, je hlad? Čili

jestliže se nepřejídám, jestliže jsou půstové fáze rozumné a

logické, a jestliže snížím objem stravy, který dodávám

organismu, tak nejenom prodlužuji život, ale snižuji náklady

společnosti, stávám se odpovědným členem společnosti, a můžu

skutečně přispět k posunu poznání o sobě samém, i o všem

ostatním. Pochopte, že není náhoda, že z 8 miliard lidí na

planetě nenajdete dva identické jedince. Znamená to, že

různorodost je vlastností druhů. Zabezpečuje pevnost, ale i

pružnost a křehkost systému. Je to právě tato diverzita, která

stojí u většiny globálního vymírání, a diverzita se týká i člověka.

Proto, když vám někdo řekne: "Já vám zlikviduji všechny

mikroby, které máte ve střevech," tak to je prosím vás hloupost.

Těch 21 bilionů mikroorganismů o váze 2,5 kila tam není

náhodou. Je součástí dynamické rovnováhy vašeho těla. Ostatně

toxických je pouze 700 druhů.

https://www.awashop.cz/pust-c1278/
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Pokles diverzity postoupil pod kritickou hranici. A dnes narůstá

počet teorií, že se blíží 6. globální vymírání . Veřejností prošla

zpráva, že v příštích 10 letech vymřou statisíce druhů savců, i

malých. Nikoho to nevzrušuje. Skutečnost, že v Německu

zmizelo 70 % hmyzu, nikoho nevzrušuje, dokonce si šoféři libují,

protože nemusíte čistit čelní sklo. Všichni mluví o tom, že

zmizení množství druhů nebude vlastně žádnou škodou, protože

konec konců, k čemu je vám moucha, pavouk, nebo motýl, že

ano. A teď další zvláštnost: všechny teorie, které se zabývaly

vymíráním, zjistily zajímavou věc - kromě změny přírodních

podmínek, jako je překyselení oceánů, nebo změna kalcifikace a

tak dále, hrál u všech klíčovou roli pokles diverzity druhů pod

kritickou hladinu. Tehdy začalo všech pět vymírání. Vždy to ale

zároveň bylo provázeno dominantním druhem. V druhohorách

byli dominantním druhem dinosauři. V třetihorách to byly

některé druhy savců. V současnosti je dominantním druhem

člověk. Proto někteří autoři píší o šestém globálním vymírání.

Mějte představu, co je globální vymírání. Naštěstí procento

vymřelých druhů klesá, původně to bylo 90 % rostlinných a 90 %

živočišných. Poslední, páté globální vymírání je zhruba 56

% rostlinných a zhruba 46 % živočišných druhů. Ale představte

si, že i kdyby to byla v dnešní době stejná cifra, jak by vypadal

svět kolem nás. Protože diverzita je skutečně odrazem pružnosti

i pevnosti systému, je to dualita. A když klesne pod kritickou

hranici, nastávají zásadní změny. A my klidně přiznáme: "Ano,

vymřou všechny korály. Vymře velká část vodních živočichů."

Víte, že v moři je přibližně 235 tisíc druhů živočichů, ale pouze

2300 žije ve volné vodě, všechny ostatní žijí u dna, nebo pod

dnem? Jsou tam náhodou? Nehrají žádnou roli, nebo jsou tam

právě proto, že vytvářejí nutnou diverzitu struktury života v

oceánech?

https://voda235.cms.webnode.cz/a6-globalni-vymirani-druhu/
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A kdybychom se dostali k hodnocení vztahu oceánů, půdy,

pevniny, atmosféry a ledovců, tak najednou zjistíte, že na planetě

funguje několik bezpečnostních protokolů. Protokol 1.: poměr

souše a vody. Protokol 2.: poměr jednotlivých skupenství vody.

Voda je absolutně dokonalý fenomén, má 70 vlastností, které

nemá žádná jiná tekutina ve vesmíru. A fenomén 3.: voda je

nejenom základem života, ale udržuje v dynamické rovnováze

všechno, co se týká mikrobioty, těch 50 centimetrů půdy, a 5

metrů hladiny oceánů, kde žije 90 % fytoplanktonu, který

produkuje kyslík. Čili ne amazonské pralesy jako plíce planety,

ale oceán dává 52 % kyslíku, a pohlcuje 48 % CO2. Druhým

zdrojem kyslíku jsou severské, jehličnaté lesy na severní

polokouli. Ostatně před 6 tisíci lety amazonský

prales neexistoval, a civilizace, které tam existovaly, zavlažovaly

svá pole vodou, což odhalil český vynález zvaný lidar z

družicových snímků. Takže jak je to vlastně se znalostí historie,

geologie, klimatologie a s tím, co teď vidíte jako zuřivé výkřiky o

tom, že ničíme amazonský prales, který je plícemi planety? On se

totiž neničí kvůli kácení, ale došlo k výraznému poklesu

spodních vod o 9 až 13 metrů, což způsobují vysychání

amazonského pralesa. Ale to je cyklický proces. Skutečně, před 6

tisíci lety tam bylo savanovité území.

https://voda235.cms.webnode.cz/anomalie-vody/
https://voda235.cms.webnode.cz/voda/
https://voda235.cms.webnode.cz/more/
https://voda235.cms.webnode.cz/fytoplankton/
https://voda235.cms.webnode.cz/co2/
https://voda235.cms.webnode.cz/amazonie/
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Studii NASA připouští, že počasí neovlivňuje člověk, ale sluneční

cykly, což by potvrzovalo Milankovičovy cykly. Jak to, že o tom

neslyším z médií? Kdybychom přiznali, že procesy cyklického

oteplování, nebo ochlazování, nesouvisí s člověkem, ztratila

byste v sobě pocit možnosti změnit, ovládat vývoj. Někteří vědci

teď tvrdí, že žijeme v antropocénu, to znamená, že člověk je

vládcem planety, ovlivňuje vývoj na planetě a všechno ostatní

kolem. Naopak, jestliže byste přiznala tezi, že je to změna oběžné

dráhy kolem Slunce, která se každých 100 tisíc let mění z

eliptické na kruhovou, a z kruhové na eliptickou, která znamená

výrazný pokles a změnu intenzity slunečního osvitu povrchu

planety, pak byste musela přiznat, že všechny přírodní procesy

mají jinou podstatu. Neovládá je člověk. Člověk není vládcem

planety, je pouze drobnou součástí přírody. A jestliže chcete být

ekologická, tak problémem nejsou emise, ale odlesňování

obrovských území, protože les, spolu s půdou, vytváří

mirkobiotu, která váže vodu.

A teď drobný paradox - jehličnaté lesy severní polokoule

uvolňují aerosoly, které zvyšují oblačnost, a tím ochlazují povrch

planety. Pět metrů hladiny oceánů, kde je fytoplankton, kromě

jiného produkuje dimethylsulfát, který zvyšuje koncentrační

jádra v oblacích, zvyšuje oblačnost, a tím opět ochlazuje povrch

planety. To znamená, že kdybychom byli důslednými vědci, tak

analyzujeme bezpečnostní protokoly,umožňující dynamickou

rovnováhu celého systému planety ve všech souvislostech, a k

tomu musíte propojit ledovce, oceány, půdu a atmosféru.

https://voda235.cms.webnode.cz/erupce-na-slunci/
https://voda235.cms.webnode.cz/milankovicovy-cykly/
https://www.awashop.cz/antropocen-c2784/
https://voda235.cms.webnode.cz/slunce/
https://voda235.cms.webnode.cz/fytoplankton/
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Vědci, politici i aktivisté se tváří, že jim jde především o

záchranu života na planetě, a o planetu jako takovou. Tak proč

připouští 5G, které bude znamenat destruktivní vliv na

magnetické pole? A nejenom to, ptáci ztratí směr, bude to

znamenat zásadní ohrožení podmínek na planetě. Ale opět 5G, to

je několik bilionů dolarů, které bude stát technická instalace

zařízení. Někdo to zaplatí, někdo to bude využívat. A tento

systém 5G budete také využívat pro kontrolu technologií, pomocí

sociálního bonusu, takže to vyhovuje i vládám, byznysu i

obyvatelstvu. Budete mít množství informací a to, co to udělá s

přírodním prostředím, vás nebude zajímat, protože jste byli

prohlášeni za vládce planety, a vládce planety se přece může

rozhodnout, že toto ano, nebo toto ne. Kdybyste ale byli na

planetě pouze pasažéry, pak byste si to nemohli dovolit, protože

byste museli přijmout odpovědnost za důsledky svých činů. A

kromě jiného, není to pouze Milankovičův cyklus, musíte mít na

paměti jednu zásadní věc. Čtyři doby ledové, posledních 18

milionů let, poslední doba ledová skončila před 14 200 lety.

Problém je, jak rychle tyto procesy proběhly. Těch 14 200 let,

kdy skončila poslední doba ledová, znamenalo, že jste viděla

tento ten obraz přírody:Oceány byly o 120 metrů níž. Změnil se

poměr souše a vody. Na velké části severní polokoule byla voda

zmražena, čili byla převážně v ledu, v ovzduší se nevyskytovala

vlhkost. Ale co je klíčové - váha kontinentálních ledovců stlačila

kontinent o 9 metrů níž. Podle všech výzkumů sto let po tom se

kontinenty zdvihly o 9 metrů. Mořské proudy změnily svůj tok,

oceán se zdvihl o desítky metrů, dosáhl dnešní úrovně. Sto let

znamená, že geologické procesy probíhají podstatně rychleji, než

jsme původně uvažovali, proto vám teď vychází, že všechny

klimatické modely selhávají, protože změny přírodních

podmínek probíhají 20 až 50krát rychleji. A proč? Nevíme, to

musíme otevřeně říct, stejně jako nevíme jiný zajímavý fenomén.

Do roku 2012 se ročně roztopilo přibližně 600 miliard tun ledu.

Po roce 2012 to bylo 1,5 bilionu tun ledu. Co se stalo v roce 2012?

https://voda235.cms.webnode.cz/milankovicovy-cykly/
https://voda235.cms.webnode.cz/priciny-zmen-hladiny-oceanu/
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Mayský kalendář, nebo něco podobného? Rozumíte, existují

věci, o kterých musíme přiznat, že nevíme, a věda se bojí přiznat,

že nevíme, protože přece vědec ví všechno, nebo zná, co je

pravda. Ale je to pouze malá drobná část nesmírně složitého

systému. Malá ukázka - všichni si myslí, že dnes máte metodu

CRISPR, a můžete upravovat genetickou strukturu vašich dětí.

Hluboký omyl. Jak to srovnáte s objevem i-motifů, což jsou

uzliny na vaší DNA, které spouští enzymatické a jiné struktury.

Většina lidí má různé architektury i-motifů. A proč o tom

nemluvíte, ale budete oslavovat metodu CRISPR, protože

umožňuje obrovský byznys? Můžete si vybrat podobu svého

potomka, ale nevíte, co znamenají i-motify. A neznáte skutečnost

objevu neurologie, kdy klíčovým fenoménem o vašem neurálním

stavu není počet neuronů, ale neuroplastická mapa, která se

mění po celou dobu vašeho života. Tato neuroplastická mapa

umožňuje absolutní flexibilitu na změny podmínek. Je jiná v

mládí, a jiná ve starém věku. Neurony vznikají po celou dobu

vašeho života. Počet neuronů přesahuje 100 miliard, z toho 15

miliard jsou intelektuální neurony, 86 miliard jsou glie, které se

o tyto neurony starají. A máte 5 druhů neuronů.
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Kromě toho ve vašem trávícím traktu máte gastroneurony, které

signalizují metabolické procesy ve vašem těle a trávicím traktu. A

spolupráce těchto neuronů a takzvaných metabolitů, které

představují cytokiny, a metabolity, tedy chemické látky

produkované mikroorganismy ve vašem trávicím traktu, určuje

charakter vašeho zdraví. Tomu se říká zlatá triáda. A proč se o

tom neučí? Protože by pak byl obraz medicíny podstatně

složitější, a museli byste přistupovat ke každému pacientovi jako

k jedinečnému individuu. A nebrali byste léky statisticky

průměrné, ale konstruované podle jeho individuální architektury

DNA. Ale pak byste potřebovali pouze 20 procent léků, a doba

léčení by se zkrátila o 40 %. Takže by na tom nevydělal ani

farmaceutický průmysl, ani zdravotnictví z hlediska využitelnosti

(obsazenosti) lůžek. Peníze. Poznání není na prvním místě,

peníze jsou na prvním místě. Peníze pro vás znamenají moc, moc

znamená kontrolu. A to je hlavní cíl této té společnosti. Ne

člověk.
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Já vše co vím beru odosobněně, jako vědecký problém, kdy

musím posunout poznání těchto procesů. Má úloha spočívá

pouze v tom, že podám informace k zamyšlení. V tom

nejdokonalejším případě řeknu: "Takhle bych to na vašem místě

udělal já," ale rozhodnutí je vaše, ne mé. A proč to dělám?

Protože celý život se věnuji vědě, a pochopil jsem jednu zásadní

věc: Jestliže chcete poznat realitu, musíte k ní přistupovat

interdisciplinárně, čili musíte studovat i neurologii, i geologii,

hydrologii, glaciologii, klimatologii i biologii, musíte studovat

genetiku, stárnutí a všechno ostatní. A pak najednou nalézáte

odpovědi na svět kolem vás. A závisí na tom, jestli lidé chtějí tyto

odpovědi znát, nebo nechtějí. Když nechtějí, prosím, ať si užívají

své nevědomosti. Ale co mě těší, narůstá počet těch, kteří chtějí

znát a mít informace, a dokonce i díky koronakrizi se chtějí

změnit, a to je pozitivní moment, který tady je. I když to, co jsme

teď diskutovali, budou tvrdě označovat za konspirativní názory,

že je to katastrofická vize, nesmysl a tak dále, proč se na ten

nesmysl konečně nepodívají? Nechť se podívají, dokonce i na

YouTube jsou modelové scénáře příštího globálního konfliktu.

Co jim v tom brání? Je to neochota podívat se pravdě do očí, a

to, že se raději mohou tvářit, že nejsou odpovědní za své činy,

když neznají informace?

 Když máte moc, nemáte na ostatní čas. Když jste normální

člověk, máte možnost zamýšlet se nad sousedy, nad sebou

samým, hledat řešení. Čili zatím je to spíše reakce lidí, kteří

chtějí změnit život svůj, svých dětí i ostatních. A u politických

elit? Tato zkušenost je nepřenosná, sám se 30 let pohybuji v

nejvyšších kruzích, ale neptejte se mě, jaká je na těchto úrovních

schopnost racionálního rozhodování. Nechci to rozvíjet dál. 
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Základním cílem společnosti je podle mě vytvořit možnost, aby

každý poznal sám sebe, své možnosti a své předpoklady, a na

základě toho nejlépe přispěl k rozvoji celé společnosti jako

celku. Protože tím naplní svou historickou roli. Jednoduché. A

jestliže chceme být prospěšní pro celou společnost, jsme zároveň

také prospěšní sami pro sebe, protože jestliže bude prosperovat

společnost, budeme prosperovat také my sami. Opět velice

jednoduché a uskutečnitelné, jestliže většina lidí začne přemýšlet

v logických souvislostech a v uvedených těch bodech: Cíl, důvěra,

pravda. Velmi jednoduché a Uskutečnitelné. A osobně si myslím,

že když se to neuskuteční, může se nám stát, že po pěti druzích

hominidů, kteří vymřeli, můžeme být šestým druhem. Chcete

tuto budoucnost pro sebe, své děti, svou rodinu a přátele? Není

cena za změnu příliš malá, oproti tomu, že bychom zmizeli? My

doteď nevíme, proč zmizeli neandrtálci. Skvěle vybavení přežívat

prostředí, ve kterém existovali, ale zmizeli před 40 tisíci lety.

Nevíme, proč zmizeli denisované, proč zmizeli hobité na

indonéských ostrovech. Nevíme proč. Prostě zmizeli. Zmizeli v

toku času. Chceme zmizet v toku času také my? Toť otázka

filozofická, technická, ekologická, ekonomická. Nebo je to otázka

smyslu života? To už nechávám na vás. 

30.9.2020 V současnosti žijeme ve zvláštní době a zde je několik

zamyšlení na téma současné pandemické krize

1. dimenze: pandemie svým způsobem nastavila zrcadlo lidské

společnosti (ukázala jak je nezodpovědná a co dělá vůči

životnímu prostředí, jak je lhostejná životní prostředí a sama k

sobě)

prohlásili jsme, že ekonomická krize je produktem pandemie,

díky blackoutu ekonomiky a zapomněli jsme, že klíčovým

problémem současné společnosti je polarizace ve

společnosti (příjmů, možností a také obrovský nárůst bohatství

elity, prohlubování materiálních a jiných rozdílů a

také polarizace světa)

https://voda235.cms.webnode.cz/blackout/
https://voda235.cms.webnode.cz/polarizace-ve-spolecnosti/
https://voda235.cms.webnode.cz/l/koncentrace-bohatstvi/
https://voda235.cms.webnode.cz/l/nova-studena-valka-2-0/
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Zjišťujeme, že ani digitalizace a UI nevyřeší problém polarizace a

problém zadlužování subjektů

Společnost je založená na spotřebě a nemůže být strukturovaná,

tak aby bylo 90 % chudých a 10 % bohatých - je to proti samotné

architektuře podstaty takové společnosti

Myslíme si, že obnovení spotřeby po mírném otupení

koronakrizí zakryje problémy, které souvisí s

polarizací bohatství a chudoby ve

společnosti, proto miliardáři dávají výzvy na vyšší zdanění

2. dimenze - paradox, všichni mluví o státních dotacích a

záchranných balíčcích, ale kam se poděli ultraliberální řeči o

omezování státu na minimum. Státům v Evropské unii

dlouhodobě unikají prostředky (aby mohli řešit covidové

důsledky a nemuseli se zadlužovat a zvyšovat daně) z transfer

pricing, protože nevytvářely dostatečný právní rámec (operace

na hraně zákona - 1 bilion EUR, korupce - 3 biliony

EUR, vnitropodniková kriminalita to vše ročně) 

Další paradox: Nejohroženější skupinou jsou lidé nad 65

roků (klinické studie), problémem není věk, ale stav imunitního

systému a problémy s obezitou, nadváhou, žloutenkou a

kardiovaskulárními problémy - ty jsou klíčové pro úmrtnost

NA ŘEŠENÍ SOCIÁLNÍCH DŮSLEDKU KRIZE, by se daly

použít peníze, které se ročně vynakládají a zbrojení (cca 2 biliony

USD)

Dnes se díky covidu mluví o nutnosti zavedení Základního

nepodmíněného příjmu na řešení sociálních důsledků covidu

Většina společnosti je dnes založená na jedno-liniové

struktuře (ukázal to covid): jedna příčina - jeden problém - jedno

řešení: virus - pandemická krize - rouška, očkování a testy. A to

je vyřešení problému?

https://voda235.cms.webnode.cz/umela-inteligence/
https://voda235.cms.webnode.cz/nesplatitelne-dluhy/
https://voda235.cms.webnode.cz/chudoba/
https://voda235.cms.webnode.cz/bohatstvi/
https://voda235.cms.webnode.cz/bohatstvi/
https://voda235.cms.webnode.cz/chudoba/
https://voda235.cms.webnode.cz/ray-dalio/
https://voda235.cms.webnode.cz/imunita/
https://voda235.cms.webnode.cz/vojenstvi/
https://voda235.cms.webnode.cz/zakladni-nepodmineny-prijem/
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Zjišťujeme díky covidu, že Home office je přijatelná forma

práce a dokonce jedinec pracuje o 20 % více, než v práci a

zvyšuje produktivitu o 15 - 20% a snižuje náklady, ale po 6

měsících dochází ke ztrátě sociálních kontaktů a nárůstu

psychických problémů a opětovné začlenění do sociální skupiny

Distanční vzdělávání je dnes chápané jako jedno z nejlepších

způsobu řešení, ale fyzická vazba učitel student je

nenahraditelná

Podobná situace platí  lékaře a pacienta, osobní návštěva, důvěra

mezi pacientem a lékařem má až 50% podíl na úspěchu léčby,

komplexnost pochopení příčiny choroby je dalších 40 % úspěchu

léčby a pouze 10 % zůstane a léčebné metody

Digitalizace světa současně ale znamená, že už to nebude honba

a spotřebou, a pocite vlastnění auta, bytu - začne se vytvářet

virtuální svět, který změní strukturu společnosti z hlediska, cílů,

priorit, směřování atd.

Možná že vazba mezi covide a transformací na digitální svět je to

největší poučení z covidové krize, ne že nakupuji přes net, ale

najednou jsme zjistili, že nákup v kamenné prodejně je

nezastupitelný lidský rozměr (nyní to zjišťuje i Amazon) - lidské

teplo se nám v té digitální prodejně ztratilo

lidský kontakt je nenahraditelný

covid nám určuje meritum věcí, význam věcí, rozměr věcí kolem

nás (nejsou to jen jedničky a nuly - produkt Digitálního

myšlení) a rozměr nás samých

příroda nám dává jednu z posledních šancí na změnu, nastavila

zrcadlo a dala nám čas na změnu - je to otázka smysluplnosti

této společnosti

vědomí (Duše) neumíme ani napodobit ani zachytit, ani

analyzovat - nás netvoří hardware, ale vědomí. Vědomí nemůže

dostat covid, funguje nezávisle. Vědomí máme na to, abychom

pochopili zodpovědnost a našli homeostázu s přírodou

29.9.2020

https://voda235.cms.webnode.cz/home-office/
https://voda235.cms.webnode.cz/ekonomika-digitalnich-platforem/
https://voda235.cms.webnode.cz/transformace-metamorfoza/
https://voda235.cms.webnode.cz/hospodarska-a-ekonomicka-krize/
https://voda235.cms.webnode.cz/amazon/
https://voda235.cms.webnode.cz/digitalni-mysleni/
https://voda235.cms.webnode.cz/duse/
https://www.awashop.cz/homeostaza-c2083/
https://voda235.cms.webnode.cz/panenska-priroda/
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Polarizace bohatství a chudoby dostupuje ve světě obrovských

rozměrů - na planetě jsou podle jeho informací zhruba 4 tisíce

miliardářů a 16 milionů milionářů, a tito lidé vlastní 95 %

bohatství planety.

Bohatí jsou stále bohatší a chudí stále chudší. Střední třída se

rozpadá na 20 % mezi bohaté a 80 % mezi chudé. Tímto

procesem je destruován základ společnosti, založené na

spotřebě. Mimo jiné i proto se blíží čas velkého

konfliktu. Poslední zpráva z února tohoto roku říká, že jsme se

posunuli na čas třicet vteřin před velkým konfliktem. Lokální

konflikty, například teď anexe osad na Západním břehu Jordánu

může přerůst v lokální konflikt. Nebo lokální konflikt mezi Čínou

a Indií, nebo Čínou a Tchaj-wanem, konflikt Číny, Indonésie a

Vietnamu o ložiska plynu v Jihočínském moři. Lokální konflikt

vztahů mezi Japonskem a Čínou, lokální konflikty, které se

můžou týkat jižní Ameriky a tak dále. To jsou lokální konflikty.

Ale my mluvíme o globálním konfliktu, který je planetární, a má

planetární rozměr. Někdo by řekl, že je to strašné.

Nepokoje v USA jsou signálem obrovské pnutí, které souvisí s

tím, jak se polarizuje společnost a jak se rozplynul americký sen.

Obrovská chudoba způsobuje obrovské agresivní pnutí. A toto

pnutí se jednoho dne vybouří. Někdy může být startérem

koronakrize, někdy vražda černošského obyvatele, nebo cokoliv

jiného, ale dojde k tomuto startu. A musíme si otevřeně říct, že

polarizace ve Spojených státech je obrovská, nikdy tak výrazná

nebyla. Dneska se odhaduje, že je v USA kolem 40 milionů

bezdomovců - v nejbohatší zemi světa. Země, která je na

technologické špičce.

https://voda235.cms.webnode.cz/l/koncentrace-bohatstvi/
https://voda235.cms.webnode.cz/chudoba/
https://voda235.cms.webnode.cz/polarizace-ve-spolecnosti/
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Konflikty v USA jsou kombinace rasy a chudoby, protože když

vezmete úmrtnost a smrtnost například v New Yorku, tak je

dána především tím, že největším rizikem není věk nad 65 let,

jak to řekl profesor Fauci, ale problém obezity, nadváhy,

žloutenky a cukrovky. To jsou všechno nemoci typické pro chudé

afro-americké obyvatelstvo. Propojuje chudoba, nezdravá výživa,

nízká kvalita imunitního systému s pandemickými důsledky

krize, která se projevuje ve vysoké smrtnosti.

Politici se rozhodli chránit před koronavirem především staré

lidi, protože na tom získávají politické body. Všichni mluví o

ochraně ubohých seniorů, senioři jsou prezentovaní jako

imobilní a mentálně retardovaní, sedící v parku o berlích. Na

Slovensku: Musíme chránit ty nejohroženější, to znamená

kategorii 65 a víc. Jsou to bezbranní důchodci, kteří budou

největší obětí pandemické krize. Konec citátu.

Může se svět obejít bez nějaké formy války? Opět se vrátíme k

počátku. Pakliže člověk svou vlastní agresivitu vyvíjí tím, že

chráníte své před cizími, pak se klidně můžete dostat do situace,

ve které válku chápete jako přirozenou obranu svého prostoru,

svého etnika, svých možností a všeho ostatního tak, jak se to

dělalo vždycky. A skutečně, vezměte studii, podle níž, řekněme,

za 6 tisíc posledních let, bylo bez války zhruba 180. Vše ostatní

bylo kryto válkami. 

 Když národ nezná svou vlastní historii, bude neomylně opakovat

své chyby, a bude nepoučitelný. Možná je to proto, abychom se

nevraceli k historii jako zdroji poučení z krizového vývoje, ale

abychom se na ni dívali pouze jako na sled nějakých událostí,

bitev, panovníků a podobně, a nechápali smysl dějin a historie.

Třeba Thúkydidúv smysl historie, poučení z Peloponéské války, i

z toho, k čemu vedla ve vztahu k Řecku, vede k tomu, abychom

pochopili, že všechny globální konflikty jsou protismyslné, a

destrukce, kterou přináší, je obrovská. 
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Například teď vyšla krásná studie, jak pozitivní byl přínos válek

pro technický rozvoj, vynálezy, patenty a inovace. A bylo to

přímo "skvělé", zefektivnili jsme jednu zásadní věc: zabíjení lidí. 

Manifest Silicon Valley (publikoval to český Ekonom v červnu

2020): Chceme, aby se lidé setkávali především ve virtuálním

světě. Víme, že většina lidí bude chudá, ale my jim ve virtuálním

světě vytvoříme podmínky pro nový, plnohodnotný život.

Nejlepší bude, když se lidé nebudou setkávat fyzicky vůbec, ale

budou se setkávat pouze ve virtuálním světě, kde je možné

vše. Příští společnosti bude vládnout, kdo ovládá hardware a

software. Hardware jsou počítače, software informace. Ten, kdo

vládne informacím, bude vládnout příštímu světu. Například

čínské vedení ne náhodou vytvořilo systém sociálního bonusu,

sociálního kreditu, včetně biometrického skenování celého

obyvatelstva. Takže myslím si, že George Orwell by byl velice

nadšen tím, jak vypadá skutečný svět, kde by "1984" byl pouze

procházkou růžovým hájem.
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Problém bourání soch a přepisování historie zní jinak: jste

schopna finální informace analyzovat, třídit, hierarchizovat,

oddělit reálné od fiktivních, oddělit všechno, co je doslova spam,

od reálných informací? Nebo vytvořím systém, ve kterém budete

doslova zavalena Niagarskými vodopády informací, což bude u

vás informační blackout - všechny informace berete stejně

odpovědně, jak jsou vám prezentovány, a pak se stáváte hříčkou

těch, kdo formují informační tok. Nebo si opravdu myslíte, že

Wikipedie vznikla, protože skupina nadšených vědců vytvořila

Wikipedii na netu? Nebo to bylo 3200 specialistů najatých NSA,

kteří za jeden a půl roku vytvořili většinu hesel Wikipedie? A

nepochybně objektivně a úplně korektně, že ano. Dokonce

publikovány studie, které se zabývají tím, kdo a jak ovládá net,

kdo a jak ovládá servery. A víte, že Spojené státy odmítají

odevzdat ovládání klíčových mezinárodních serverů OSN? A

jestliže je ovládá jeden jediný stát, tak nepochybně všechny

informace jsou asi správné, že? Pochopte, že informace se stala

hlavní zbraní, ale zbraní, které můžete čelit, jestliže ji znáte, a

umíte ji dekódovat. Anebo se jí pouze zmocníte, a stáváte se

obětí toho, proč vám byla daná informace předestřena. A to je ta

druhá skupina mladých šílenců, od ekoaktivistů a tak dále. 

Co musíte udělat, když chcete ovládat společnost? Rozdělit ji na

skupiny, které poštvete proti sobě, a dát oběma argumenty, aby

byly nesmiřitelné, a nemohla existovat diskuse. Jsme

nepoučitelní. Neustále opakujeme tytéž chyby. A proč? Protože

jsme vůbec nenašli poučení v matce věd, v historii, která nám

nastínila důvody, příčiny, důsledky činů z minulosti. A my je

neustále opakujeme, ve všech důsledcích. Ztratila síla argumentů

a diskuse. Teď znáte pouze rozdělení: můj názor, jste můj přítel,

máte jiný názor, jste můj nepřítel. To znamená jakoby čistě

náhodná polarizace společnosti a rozdělení. 

9.9.2020
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Bohatí jsou stále bohatší a chudí stále chudší. Střední třída se

rozpadá na 20 % mezi bohaté a 80 % mezi chudé. Tímto

procesem je destruován základ společnosti, založené na

spotřebě. Mimo jiné i proto se blíží čas velkého

konfliktu. Poslední zpráva z února tohoto roku říká, že jsme se

posunuli na čas třicet vteřin před velkým konfliktem. Lokální

konflikty, například teď anexe osad na Západním břehu Jordánu

může přerůst v lokální konflikt. Nebo lokální konflikt mezi Čínou

a Indií, nebo Čínou a Tchaj-wanem, konflikt Číny, Indonésie a

Vietnamu o ložiska plynu v Jihočínském moři. Lokální konflikt

vztahů mezi Japonskem a Čínou, lokální konflikty, které se

můžou týkat jižní Ameriky a tak dále. To jsou lokální konflikty.

Ale my mluvíme o globálním konfliktu, který je planetární, a má

planetární rozměr. Někdo by řekl, že je to strašné.

Nepokoje v USA jsou signálem obrovské pnutí, které souvisí s

tím, jak se polarizuje společnost a jak se rozplynul americký sen.

Obrovská chudoba způsobuje obrovské agresivní pnutí. A toto

pnutí se jednoho dne vybouří. Někdy může být startérem

koronakrize, někdy vražda černošského obyvatele, nebo cokoliv

jiného, ale dojde k tomuto startu. A musíme si otevřeně říct, že

polarizace ve Spojených státech je obrovská, nikdy tak výrazná

nebyla. Dneska se odhaduje, že je v USA kolem 40 milionů

bezdomovců - v nejbohatší zemi světa. Země, která je na

technologické špičce.

Konflikty v USA jsou kombinace rasy a chudoby, protože když

vezmete úmrtnost a smrtnost například v New Yorku, tak je

dána především tím, že největším rizikem není věk nad 65 let,

jak to řekl profesor Fauci, ale problém obezity, nadváhy,

žloutenky a cukrovky. To jsou všechno nemoci typické pro chudé

afro-americké obyvatelstvo. Propojuje chudoba, nezdravá výživa,

nízká kvalita imunitního systému s pandemickými důsledky

krize, která se projevuje ve vysoké smrtnosti.

https://voda235.cms.webnode.cz/polarizace-ve-spolecnosti/
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Politici se rozhodli chránit před koronavirem především staré

lidi, protože na tom získávají politické body. Všichni mluví o

ochraně ubohých seniorů, senioři jsou prezentovaní jako

imobilní a mentálně retardovaní, sedící v parku o berlích. Na

Slovensku: Musíme chránit ty nejohroženější, to znamená

kategorii 65 a víc. Jsou to bezbranní důchodci, kteří budou

největší obětí pandemické krize. Konec citátu.

Může se svět obejít bez nějaké formy války? Opět se vrátíme k

počátku. Pakliže člověk svou vlastní agresivitu vyvíjí tím, že

chráníte své před cizími, pak se klidně můžete dostat do situace,

ve které válku chápete jako přirozenou obranu svého prostoru,

svého etnika, svých možností a všeho ostatního tak, jak se to

dělalo vždycky. A skutečně, vezměte studii, podle níž, řekněme,

za 6 tisíc posledních let, bylo bez války zhruba 180. Vše ostatní

bylo kryto válkami. 

 Když národ nezná svou vlastní historii, bude neomylně opakovat

své chyby, a bude nepoučitelný. Možná je to proto, abychom se

nevraceli k historii jako zdroji poučení z krizového vývoje, ale

abychom se na ni dívali pouze jako na sled nějakých událostí,

bitev, panovníků a podobně, a nechápali smysl dějin a historie.

Třeba Thúkydidúv smysl historie, poučení z Peloponéské války, i

z toho, k čemu vedla ve vztahu k Řecku, vede k tomu, abychom

pochopili, že všechny globální konflikty jsou protismyslné, a

destrukce, kterou přináší, je obrovská. 

Například teď vyšla krásná studie, jak pozitivní byl přínos válek

pro technický rozvoj, vynálezy, patenty a inovace. A bylo to

přímo "skvělé", zefektivnili jsme jednu zásadní věc: zabíjení lidí. 
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Manifest Silicon Valley (publikoval to český Ekonom v červnu

2020): Chceme, aby se lidé setkávali především ve virtuálním

světě. Víme, že většina lidí bude chudá, ale my jim ve virtuálním

světě vytvoříme podmínky pro nový, plnohodnotný život.

Nejlepší bude, když se lidé nebudou setkávat fyzicky vůbec, ale

budou se setkávat pouze ve virtuálním světě, kde je možné

vše. Příští společnosti bude vládnout, kdo ovládá hardware a

software. Hardware jsou počítače, software informace. Ten, kdo

vládne informacím, bude vládnout příštímu světu. Například

čínské vedení ne náhodou vytvořilo systém sociálního bonusu,

sociálního kreditu, včetně biometrického skenování celého

obyvatelstva. Takže myslím si, že George Orwell by byl velice

nadšen tím, jak vypadá skutečný svět, kde by "1984" byl pouze

procházkou růžovým hájem.
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Problém bourání soch a přepisování historie zní jinak: jste

schopna finální informace analyzovat, třídit, hierarchizovat,

oddělit reálné od fiktivních, oddělit všechno, co je doslova spam,

od reálných informací? Nebo vytvořím systém, ve kterém budete

doslova zavalena Niagarskými vodopády informací, což bude u

vás informační blackout - všechny informace berete stejně

odpovědně, jak jsou vám prezentovány, a pak se stáváte hříčkou

těch, kdo formují informační tok. Nebo si opravdu myslíte, že

Wikipedie vznikla, protože skupina nadšených vědců vytvořila

Wikipedii na netu? Nebo to bylo 3200 specialistů najatých NSA,

kteří za jeden a půl roku vytvořili většinu hesel Wikipedie? A

nepochybně objektivně a úplně korektně, že ano. Dokonce

publikovány studie, které se zabývají tím, kdo a jak ovládá net,

kdo a jak ovládá servery. A víte, že Spojené státy odmítají

odevzdat ovládání klíčových mezinárodních serverů OSN? A

jestliže je ovládá jeden jediný stát, tak nepochybně všechny

informace jsou asi správné, že? Pochopte, že informace se stala

hlavní zbraní, ale zbraní, které můžete čelit, jestliže ji znáte, a

umíte ji dekódovat. Anebo se jí pouze zmocníte, a stáváte se

obětí toho, proč vám byla daná informace předestřena. A to je ta

druhá skupina mladých šílenců, od ekoaktivistů a tak dále. 

Co musíte udělat, když chcete ovládat společnost? Rozdělit ji na

skupiny, které poštvete proti sobě, a dát oběma argumenty, aby

byly nesmiřitelné, a nemohla existovat diskuse. Jsme

nepoučitelní. Neustále opakujeme tytéž chyby. A proč? Protože

jsme vůbec nenašli poučení v matce věd, v historii, která nám

nastínila důvody, příčiny, důsledky činů z minulosti. A my je

neustále opakujeme, ve všech důsledcích. Ztratila síla argumentů

a diskuse. Teď znáte pouze rozdělení: můj názor, jste můj přítel,

máte jiný názor, jste můj nepřítel. To znamená jakoby čistě

náhodná polarizace společnosti a rozdělení. 

24.6.2020
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Digitalizace průmyslu a 3D tisk povedou k tomu, že se budou

věci vyrábět lokálně a na míru zákazníkům. "To odstraní

zbytečnou nadvýrobu. Dnes se velká část aut vyrobí, i když se

neprodá. Vozy se pak sešrotují a materiál využije k výrobě

nových aut," uvádí Staněk. "Takový přístup je ale neekologický a

naráží již na limity přírody."

Dlouhodobým tahounem české ekonomiky je právě výroba aut a

montážní průmysl. Tato cesta je však pro budoucí prosperitu

země neudržitelná. Česko má spíše vsadit na vlastní výzkum a

rozvoj pokročilých technologií.

Současná krize je systémová. Krize v roce 2008 byla spíše krizí

finančního sektoru, to znamená bank, hypotečních institucí a tak

podobně. Tato krize se týká celé společnosti. Musíme si

uvědomit příčiny krize. Jeden s klíčových faktorů, které tvoří

příčiny krize, je obrovská zadluženost ekonomických subjektů, v

posledních 20 letech je život na dluh. Deset let řešení krize je

řešeno tištěním peněz, ale všechno se děje tím, že se navyšuje

obrovským způsobem dluhová zátěž. 

Ano, je to ta krize, kterou proklamoval šéf rockefellerských

finančních institucí, i když spouštěčem, který rockefellerská

instituce neuvedla, je pandemická krize. Ale je to skutečně tato

krize, a ta by nastala, i kdyby nebyla pandemie koronaviru. V

tom je problém, a právě proto to ředitel uvedené instituce uvedl

jako klíčovou záležitost budoucnosti, a jeho startérem se stala

pandemická krize. Na druhé straně, pandemická krize má

několik zajímavých aspektů. Najednou jsme zjistili, že můžeme

žít bez spotřebovávání. Nemusíme se nahánět do nákupních

center, můžeme najednou mít čas na sebe, můžeme zjistit, že bez

přírody nedokážeme přežít. A najednou jako kdyby tato

pandemická krize nastavila zrcadlo dnešní společnosti, a ukázala

značně nelichotivý obraz.

https://voda235.cms.webnode.cz/a3d-tisk/
https://voda235.cms.webnode.cz/automobilovy-prumysl2/
https://voda235.cms.webnode.cz/dluhy-statu/
https://voda235.cms.webnode.cz/nespotreba/
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Pandemie nám možná měla dát impuls k tomu, že to už nesmí

být jako dříve, je správný, protože slušní ekonomové, fyzikové,

klimatologové, biologové, vám řeknou, že čas hojnosti skončil.

Již jsme překročili všechny hranice drancování přírodních

zdrojů. Nastává čas odpovědnosti ve vztahu k přírodě, ve které

žijeme. Musím, na rozdíl oproti mnoha vědcům, říct, že nežijeme

v antropocénu, člověk nevládne planetě, planeta má svůj vlastní

život, který buď pochopíme, přečteme a budeme žít v souladu s

ním, nebo nás planeta eliminuje jako zbytečný živočišný druh,

který ohrožuje její dynamickou rovnováhu.  

Byla pandemie výstrahou? Poprvé, řeknu pozitivní moment: lidé

si uvědomili, že bez přírody nemohou žít. Proto ta snaha dostat

se do přírody, nebo se alespoň projít po parku, dotknout se

stromu. To je první pozitivní moment. Druhý, narůstá počet lidí,

kteří si uvědomují, že hromadění materiálních statků není cestou

k plnému a plnohodnotnému životu. To se teď ukazuje, a tato

skupina se výrazně rozrostla. A hlavním vítězem pandemické

krize budou technologické giganty v oblasti IT. Dlouho se vedly

spory, co budou lidé dělat, když budou mít moře volného času.

To se teď stalo, měli jsme tři měsíce volného času. Všechny věci,

které byly prezentovány na sociálních sítích, Facebooku,

Twitteru a tak dále, ukázaly, co lidé chtějí. Teď firmy jako

Amazon, Google, Facebook jim vyjdou v ústrety, dají jim to, co

chtějí. Mají konečně odpověď na to, co lidé chtějí.

https://voda235.cms.webnode.cz/epidemie/
https://www.awashop.cz/antropocen-c2784/
https://www.awashop.cz/dynamicka-rovnovaha-c2870/
https://voda235.cms.webnode.cz/socialni-site/
https://voda235.cms.webnode.cz/facebook/
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Chtějí lidé zábavu? Ano, chtějí zábavu. A teď bude zábava

poskytována v maximální míře, díky 5G, budete mít streamování

filmů za 2-3 minuty. Film vás nebaví, po 5 minutách ho smažete.

Budete streamovat nový film, sledovat nové seriály, Netflix bude

ještě bohatší, ale bude to zábava. To se týká části populace.

Druhá část populace si uvědomila, že tento způsob života není

asi úplně vhodný, a začíná hledat jiné odpovědi. Sám jsem se

setkal s tím, kolik lidí se ptá na, řekněme, triviální otázku: "Co je

smyslem života? Být tady, naplodit děti, vyprodukovat 1,5 tuny

exkrementů, sníst 20 tun potravin a podobně? Nebo něco

vytvořit, něco po sobě zanechat, dát vědomosti, posunout

poznání a podobně?" Ale jelikož jsou lidé různí, někteří také jiní,

tak celá tato populace reaguje odlišným způsobem. Čili můžeme

říct, že jsou to pozitivní i negativní poznatky. Pozitivní poznatky

v tom, že si část populace uvědomila, k čemu využít volný čas. To

je skvělé. Druhá část populace bohužel zjistila, že další

pokračování Hry o trůny je nesmírně zajímavé. A nač by jim byl

reálný život, když se můžou bavit o seriálu? To je druhá stránka.

https://voda235.cms.webnode.cz/a5g-site/
https://www.awashop.cz/lidska-populace-c2783/
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Skupina vědců nastavuje pomyslné hodiny před

velkým globálním konfliktem. Obvykle to bylo 15 minut, pak 10,

potom 5 minut. A poslední zpráva z února tohoto roku: Posunuli

jsme se na 30 vteřin před velkým konfliktem. To není strašení, to

je bohužel konstatování těchto odpovědných vědců. Když

vezmete vývoj zbraňových systémů tak, jak probíhá ve všech

klíčových mocnostech, pak si vzpomeňte a uvědomte si, co

představují zbraňové systémy, které se nazývají například

Kinžal, Zirkon, Avangard, Su-51, MTAS a podobně. Ty nejsou

vyvíjeny jenom pro to, aby odstrašovaly, vždy platí historie, že

zbraně, které se vyvinuly, byly jednou použity. Otázka zní, jestli

vyhrocená situace povede k tomu, že se tyto zbraně použijí. A zda

se použijí lokálně, nebo globálně? Z tohoto hlediska stojíme na

prahu velmi zajímavého vývoje, který se týká geopolitiky.

Představte si situaci, že se 35 tisíc amerických vojáků ze základy

Ramstein, a dalších základen v Německu, přesune do Polska.

Polsko není tak daleko od ruských hranic, jedná se o bojové

jednotky prvního sledu. A zároveň se vytváří série logistických

center ve střední Evropě. Je to velký problém, když by náhodou

padl výstřel při tak vysoké koncentraci zbraňových systémů.

Nebo je tu jiná skutečnost, vezměte poslední publikované práce,

modelové scénáře válečného konfliktu mezi Čínou a Spojenými

státy, nebo mezi Ruskem a Spojenými státy. Nebo modelové

situace, které si můžete dokonce prohlédnout na netu. Jsou

produkcí generálních štábů a mapují průběh třetího globálního

světového konfliktu. Jeden z poznatků: nebude dlouhý,

maximálně 10 dní. Bude děsivý: 5-6 miliard pryč. A pro Evropu

to znamená, že v prvních 100 hodinách válečného konfliktu se

počítá s eliminací 300-350 milionů Evropanů.

https://voda235.cms.webnode.cz/globalni-valka/
https://voda235.cms.webnode.cz/zbranove-systemy/
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Redukce populace? Ano, řekl jsem vám toto, protože když

vezmete studie, od první Římského klubu, která se nazývala

Biologická časovaná bomba, až po poslední studie, tak se

všechny vážou k tomu, že nadměrný počet lidí na planetě je

neúnosný. A ne proto, že bychom je neuživili, ale způsob této

společnosti vede k destrukci přírodního prostředí, ohrožuje

základní dynamické rovnováhy přírodních podmínek na planetě.

A v každém případě se vždy mluví o tom, že ne 15 miliard lidí na

planetě, ale všechny studie se koncentrují do bohužel

konspiračně uváděného optimálního počtu 1,5-2 miliardy.

Mluví se o umělé inteligenci, ale žádná není. Jsou to algoritmy,

které se pouze kombinují. Kdybyste chtěli umělou inteligenci

člověka, musíme vědět, co je to vědomí. Ale my nevíme, co je

vědomí, protože je nemateriální povahy.

10.5.2020

90 % nemocí je způsobeno chemickým složením

stravy (mění se agrární sektor v Německu, aby produkoval

kvalitní potraviny, díky tomu klesne nemocnost o 30 - 40 %,

ušetřené se použije na další oblasti rozvoje společnosti)

klíčová je obnova potravinové soběstačnosti v Česku

(reforma agrárního sektoru), objevuje se

např. Aquapónie (pěstují se rostliny a ryby, které se vzájemně

podporují), roce 2019 se zničilo ve světě 111 milionů tun potravin

imunitní systém je ohrožen třemi faktory: latentní

stres, latentní zápaly, které ohrožují imunitní systém a

znečištěné prostředí (světelný, zvukový, chemický,

elektromagnetický smog atd.)

medicína budoucnosti: personifikovaná - každý jsme

odlišný a celostní medicína

základní zákony univerza (zákon dynamické rovnováhy,

vývoj se mění kvalitativními skoky, vše má systém

setrvačnosti, provázání a řetězení důsledků, klíčový je

zákon diverzity)

https://voda235.cms.webnode.cz/redukce-populace/
https://voda235.cms.webnode.cz/umela-inteligence/
https://voda235.cms.webnode.cz/aquaponie/
https://www.awashop.cz/kvantove-provazani-c2912/
https://www.awashop.cz/diverzita-c2864/
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Černé moře je staré 6 500 roků, tehdy praskl žulový práh na

Bosporu a Dardanely a za 80 roků vzniklo Černé moře, písek z

Baltického moře se nachází v Alpských údolích (díky větrné

eroze nebo obří tsunami)

jehličnany produkují zvláštní druhu aerosolů (silice) která

způsobují zvýšení oblačnosti a snížení průchodnosti zemské

atmosféry, čímž planeta zajišťuje přirozenou regulaci energie

- odstraňování lesů na Severní polokouli vede k totální

mu vysychání a dezertifikaci velkých území

9.5.2020

Největším přínosem umělé inteligence je v tom, že

odstraní zbytečnou produkci (to je až 20 -40 % produkce) a

to má vazbu na přírodní zdroje atd.

Největší probém současného stavebnictví je písek, nebo

stříbro bude vytěženo do 15 roků a pro celou planetu se

stává největším problémem voda (mění se poměr

skupenství vody na planetě a to ovlivňuje podmínky přežití na

planetě)

Češi jsou na světové špičce ve virtuální realitě, materiálovém

výzkumu, umělé inteligenci a robotice (je nebezpečí že závislost

na automobilovém průmyslu bude vystřídána závislostí na

digitálním průmyslu a službách)

Stojíme na prahu zásadní změny spotřeby práce ve společnosti

čeká nás Technokratická vláda, budou vládnout giganti

typu Facebook, Google, Microsoft, Amazon atd.(nebude to

materiální produkce, ale sektor služeb), ale i tady platí Bártum

Herakleitův zákon (jak rychle vznikne, tak rychle zanikne)

Současná krize (koronavirus) ukázala, že mizí důvěra,

spolupráce a ochota spojit se za společným cílem

nyní děláme práci ve mzdě manuální a čeká nás, díky vlastnické

struktuře, že budeme dělat i výzkumnou práci ve mzdě (budeme

součástí nadnárodní kolonie)

https://www.awashop.cz/pouste-c3001/
https://voda235.webnode.cz/umela-inteligence/
https://voda235.webnode.cz/automobilovy-prumysl2/
https://www.awashop.cz/technokracie-c2891/
https://www.awashop.cz/herakleituv-zakon-c2836/
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na globální úrovni docházi ke koncentraci firem díky

koronakrizi (nekontrolovaná síla transnacionálních firem,

které si díky technologií se světem dělají co chtějí - dochází ke

koncentraci kapitálu a moci), tyto firmy skupují levně

potravinové řetězce, obchodní centra, vytváří obchodní flotily

dopravních prostředků (budou země vyvolené a nevyvolené a ty

budou dělat pouze práci v hodinové mzdě)

EU a zelený úděl do roku 2050 má stát cca 685 bilionu

EUR - kde je vezmeme? Když odborníci a analytici konstatují, že

stojíme na prahu ještě větší krize, než v roce 1929 (a chceme

opakovat stejnou spirálu?), nyní se objevují modelové scénáře

třetí světové války (smyslem je vyhladit protivníka), blížíme se k

překročení zásadní hranice lidství

Všichni po koronakrizi musíme přiložit ruku k dílu, prosperitu

musíme vybudovat společně (musíme se dokázat sjednotit

na společném cíli, musíme pracovat na obnově důvěry,

musíme se naučit mluvit i přijímat pravdu) - skončily

roky hojnosti, nastává čas skromnosti a tvrdé práce

do 10 roků se změní 20 % povrchu planety na území

nevhodné pro život (stojíme tak na prahu nejzásadnější

změny přírodního prostředí

hlavním cílem Equlibria je říct všem lidem jak vidíme vývoj,

navrhnout řešení, přenést komplexní poznatky myšlení do

poznání pravdy pro většinu veřejnosti

dříve

Základní princip univerza - "dynamická pulzující

rovnováha", kterou si můžeme představit v podobě

neustálého koloběhu jin / jang, vývoj se mění v

kvalitativních skocích (ne plynule), důležitá je

také homeostáza (zjednodušeně se dá říci: rovnováha dovnitř a

ven)

https://voda235.cms.webnode.cz/institut-equilibrium/
https://www.awashop.cz/signatura-rovnovahy-c1633/
https://www.awashop.cz/homeostaza-c2083/
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Předpodívá hospodářskou či jinou krizi 2019-2020, která

může mít horší důsledky než v ta, která byla v roce 2008

zejména proto, že se nevyřešila podstata problému krize minulé

(podobně smýšlejí další ekonomové např. prof. Oldřich Rejnuš,

Markéta Šichtařová, ing. Pavel Kysilka, Lenka Zlámalová a také

známý spisovatel Robert Kiyosaki)

Současné procesy v přírodě a společnosti probíhají 20 -

30 krát rychleji, než jsme předpokládali a vývoj v příštích

10 letech se rozhodne o budoucnosti na dalších stovky roků,

současný svět je obrazem totální nejistoty a

nepředvídatelnosti.....ale člověk chce jistotu pro sebe a své děti. 

Max. do 10 roků můžeme očekávat další nárůst migrace, zejména

z Afriky (důvodem bude sucho, nedostatek vody a chudoba)

Evropskou únii čeká klíčové rozhodnutí, budeme vyrábět

kvalitní vyrobky s dlouhou životností (výrobky se budou v

případě potřeby opravovat), které sníží objem produkce výroby,

skleníkových, objem přepravy atd, nebo budeme vyrábět

nekvalitní výrobky, které se budou po uplynutí záruční doby

bude muset vyměnit (koupit) za nové a tím zajistíme další růst

produkce

Průmysl 4.0, díky sdílené ekonomice, umělé inteligenci

a sběru dat můžeme dosáhnout snížení produkce až o

60%, díky odstranění zbytečné produkce, důsledkem těchto

změn bude pokles průmyslové produkce, pokles spotřeby vody,

surovin, elektrické energie, snížení emisí skleníkových plynů,

snížení počtu zaměstnanců atd. tedy vše o co EU usiluje

Čeká nás totální změny dopravy, přechod na autonomní

sdílenou dopravu s využitím technologie Smart a umělé

inteligence

Ve výrobě nás čeká rozvoj robotizace, kobotů (robot

spolupracující s člověkem) s využitím umělé inteligence,

přechod na lokalizaci a perzonifikaci výroby

https://www.awashop.cz/prumysl-4-0-c2740/
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Velké změny budou také v energetice např. lokalizace

výroby energie pomocí pojízdných modulárních

jaderních reaktorů (které eliminutí ztráty ve výši cca 30%

způsobené ztrátami v přenosové soustavě) a novými

technologiemi ve skladování elektrické energie (např. voda nebo

sklo)

Ve zdravotnictví je trendem perzonalizace léků pro

konkrétní osobu s důrazem na prevenci, zkrácení doby

léčení a pobytu v nemocnici a současně vznikne síť center,

která zabezpečí kvalitní a důstojné dožití života. V současnosti až

80% našich chorob způsobuje složení stravy, narušený

mikrobiom (kniha Čínská studie, mimo jiné i pokles minerálů

a stopových prvků na 10% v potravě)

Kumulace více faktorů - v roce 2020 končí 500 - 540, 2160,

25 920 - tý cyklus, a také nastává, které je největší za posledních

60 roků, podobně vnímá situaci i geolog doc. Václav Cílek

Projekt Trojmoří co to znamená? Odpověď můžeme hledat v 30

letech minulého století vůči Rusku... kličové na pochopení dějů

ve společnosti jsou odpovědi na otázky PROČ? a KDO? Projekt

Trojmoří oslabí EU nebo ji naopak podpoří? Kdo stojí za tímto

projektem?

Míra diverzity (pokles pod určitou úroveň vede k destrukci

systému) je klíčovou podmínkou pro zásadní globální

změnu (transformaci). Míra diverzity je likvidátorem

všech systému a spouštěčem transformačního

vývojového procesu člověka, přírody v UNIVERZU. 

Prof. Peter Staněk, zdravotnictví, výzvy spojené s budoucností:

dále se prodlouží věk dožití, u žen na 90 roků a u mužů na 85

roků (bohužel se měří pouze délka dožití, nikoliv vitalita

člověka), prodloužení aktivního života může být novou

formou polarizace společnosti (pokud máte peníze -

nemáte stres, budete žít dlouho) - kombinuje možnost délky

dožití a výši příjmu

https://www.awashop.cz/cilek-vaclav-c2705/
https://www.awashop.cz/diverzita-c2864/
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trendem bude perzonifikace léků na základě diagnostických

senzorů pro konkrétního pacienta a tím dokáže medicína

efektivněji pracovat s pacientem a díky tomu bude také schopna

předcházet nemocem

novým trendem ve zdravotnictví bude klíčové, aby medicína

dokázala pojmenovat příčinu nemocí (člověk je komplexní

bytost) a dokázala předcházet nemocem tak (prevence bude

pro společnost i ekonomicky přínosná), aby lidem zajistila

zdravý plnohodnotný život

do roku 2035 (nejen díky poklesu minerálů, stopových prvků a

dalších látek ve stravě) stoupne podíl onkologických

onemocnění o 60-80 % a současně se posunou (okologické

nemoci) do věkové kategorie 20 - 40 roků - léčení nemocí bude

extrémně finančně náročné (protože medicína neřeší příčinu

nemoci a opakují se remise)

nejsilnější léčebný prostředkem je důvěra nemocného k lékaři a

důvěra lékaře v nemocného (perzonifikovaná medicína,

homeostáza, atd.)

cukrovka, podle odhadů světové organizace bude do roku

2050 mít každý třetí obyvatel dieabetes 

prof. Staněk mluví také o nemocné společnosti, která

způsobuje a podporuje stres a deprese (nárůst těchto

nemocí), pokud neodstraníme příčiny ve společnosti,

nemůžeme zásadně očekávat změnu u lidí, podobně

mluví i Jan Pokorný (biolog z firmy ENKI) "nemocná je

příroda - krajina, zdravá krajina má poměrně hodně

malých srážek" (klimatická změna se projevuje úbytkem

malých srážek - narušený malý cyklus vody), důsledkem je

současné sucho! Analogii můžeme vidět i u člověka: pokud je

narušená pokožka těla, můžeme dostat zánět, podobně je to s

krajinou (půda je pokožkou přírody - velké rozorané lány a

mizející stromy), která je nemocná (ztratila vodu, eroze půdy a

neobsahuje život - půdní mikrobiom i díky chemizaci

zemědělství)

https://www.awashop.cz/homeostaza-c2083/
https://www.awashop.cz/deprese-c657/
https://www.awashop.cz/pokorny-jan-c2715/
https://www.awashop.cz/stromy-c1563/
https://www.awashop.cz/voda-c1792/
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4 základní přírodní zákony: dynamická rovnováha, diverzita

(různorodost), vývoj se mění kvalitativní změnou - cyklování,

časová osa

Světové oceány (plíce planety) jsou producenty kyslíku,

ale jeho produkce poklesla z cca 80% na cca 50%. Snížení

salinity vody je způsobeno rozpouštěním ledovců (Arktida,

Grónsko atd.) je provázáno s posunek klimatických pásem

směrem k severnímu pólu, s termodynamickým čerpadlem, se

změnou tryskového proudění a také s pulzováním jaderného

reaktoru v jádru planety Země

Amazonské, Kanadské a Sibiřské pralesy vyvažují "plíce

planety", kterými jsou oceány, oceány a pralesy jsou

zdrojem diverzity flóry a fauny

Sucho a voda jsou klíčové spouštěče nové migrace (do

pohybu se může dát až 300 milionů lidí po roce 2020)

Změna a etapizace (ve třech fázích) v současné společnosti podle prof.
Staňka:

klíčové v současnosti je návrat ke kořenům v podobě filosofie

(např. dynamická rovnováha, atd.), která slouží jako kompas v

orientací v obrovského toku informací a dějů, a osobní setkávání

lidí. Dále podle prof. Petera Staňka je klíčové správné načasování

těchto fází!

prioritou současnosti jsou informace v architektuře

souvislostí, propojování stejně smýšlejících lidí

(odstranění atomizace) a jejich vzájemná důvěra

druhou fází je hledání společného řešení s důrazem na

různost a odlišnost jednotlivců (obecná shoda) - budoucí

Společnost 5.0, která bude postavena na dynamické pulzující

rovnováze (homeostázi civilizace a planety)

poslední fází je vznik subjektu, spolupráce s jinými subjekty

všechny věci spojují lidské hodnoty a také to, že si budeme

říkat pravdu a důvěřovat si

https://www.awashop.cz/diverzita-c2864/
https://www.awashop.cz/salinita-vody-c2863/
https://voda235.webnode.cz/termohalinni-vymenik/
https://www.awashop.cz/amazonsky-prales-c2922/
https://www.awashop.cz/architektura-souvislosti-c2727/
https://www.awashop.cz/spolecnost-5-0-c2739/
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být osobním příkladem je také cestou, jak své okolí "Naučit se

chytat rybu" v každodenní praxi

Prof. Peter Staněk, některé otázky z publika Pardubice:

Má pro nás obyčejné lidi smysl rychlý internet 5G? Odpověď: K

čemu je vám rychlý internet, když nejste schopni již dnes chápat

všechny informace které dostáváte v mediích... zamyslete se nad

tím, jak pracujete s informacemi, myslíte si, že facebook je reálný

život a přátele, které tam najdete např. v podobě tisíce přátel na

sociálních sítích, z nichž některé jste v životě neviděli...?? Jsou to

opravdoví přátele, kteří Vám pomohou v nouzi?

Transhumanismus a váš názor. Odpověď: jsou různé

pohledy na budoucnost....transhumanismus je špatná cesta, je to

způsob jak obejít klíčový problém a vytvořit zástupný problém

(více o transhumanismu najdete v knize "Zamyšlení a cesta"

(vydání prosince 2019)

Prof.Peter Staněk, publikace:

Zamyšlení a cesta z pohledu vědce a laika 5.2020

Fakta a mýty o společnosti 5.0 (2019)

Společnost 5.0, charakteristikou této společnosti je,

předpokládá se, že většina zboží v průběhu 10 roků bude

nemateriální povahy

Hľadanie novej reality (slovensky) -2018

Malé a stredné podniky - současnost a budoucnost - 2017

Globálné zdroje - hrozba nebo šanca?

Evropská unie na křižovatce: postřehy

Čtvrtá průmyslová revoluce a patý civilizační zlom

Nové rozhraní společnosti a ekonomie - 2018

Mýty a reality globálního světa - 2013
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